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SKRAĆENI  ZAPISNIK 

 
sa 2. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane 3. kolovoza  2009. godine ( ponedjeljak) 
u  Maloj koncertnoj dvorani  Spomen doma u  Pazinu 
 
 Sjednicu je u  17,03 sata otvorio DINO KOZLEVAC , predsjednik  Skupštine Istarske 
županije  (SDP- ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao. 
   

Prije utvrñivanja dnevnog reda  podsjeća vijećnike da se  od konstituiranja Skupštine 
Istarske županije, 15. lipnja 2009. godine, ugasio život županijskog vijećnika, Alena 
Lakovića, kojeg nažalost, većina vijećnika nije imala prilike bolje upoznati. U svoje osobno 
ime i u ime vijećnica i vijećnika Skupštine Istarske županije izražava sućut obitelji i njegovim 
kolegama.  

Poziva  da se minutom šutnje oda počast preminulom kolegi, Alenu Lakoviću. 
           (Svi prisutni u  Vijećnici ustaju)  

Neka mu je vječna hvala i slava. 
 Slava ! 

Moli tajnicu Skupštine, Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika. 
 
VESNA IVANČIĆ : 
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Red. 
br. 

 VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1.  Damir Kajin IDS – HNS Odsutan (O) 
2.  Furio Radin IDS - HNS  
3.  Mirjana Antonelić IDS – HNS  
4.  Valter Drandić IDS – HNS  
5.  Katarina Nemet IDS – HNS  
6.  Nevija Poropat IDS – HNS  
7.  Tedi Chiavalon IDS  -HNS   
8.   Roberta Lakošeljac IDS - HNS  
9.  Ahmed Makota IDS - HNS  Nakon utvr .d .reda 
10.  Vojo Kličković IDS - HNS   
11.  Tom Bisaku IDS - HNS  Odsutan (O) 
12.  Eda Klapčić IDS - HNS  Odsutna (O) 
13.  Serño Baskijera IDS - HNS   
14.   Serño Rigo IDS - HNS   
15.  Marin Grgeta IDS - HNS   
16.  Alida  Perkov IDS - HNS   
17.  Tamara Brussich IDS - HNS   
18.  Danica Miletić IDS - HNS   
19.  Silvio Brunelli IDS - HNS   
20.   Jasna Smojver – 

Kompas 
IDS - HNS    

21.  Stjepan Mraković IDS - HNS  Odsutan  
22.  Evelina Biasol – Brkljačić HSU – HSLS Nakon utvr. d. reda 
23.  Ivan Mikulčić HSU – HSLS   
24.  Zdenko Pliško HSU - HSLS  
25.  Ivan Bubić HDZ – HSS   
26.  Marino Roce HDZ – HSS   
27.  Oliver Gmitrović HDZ - HSS  Odsutan (O) 
28.  Zvonimir Čoga HDZ – HSS  
29.  Nika Krstevski HDZ - HSS  
30.  Dino Kozlevac SDP - ZELENI  
31.  Josip Anton Rupnik SDP – ZELENI  
32.  Lucija Debeljuh SDP - ZELENI  
33.  Maja  Šarić – Diković  SDP - ZELENI  
34.  Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  
35.  Vlado Ivetić NEZAVISNI  
36.  Tullio  Fernetich NEZAVISNI  
37.  Alen Rosanda  NEZAVISNI  
38.  Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  
39.  Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI  
40.  Nenand  Čendak NEZAVISNI  
41.  Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
 
 Hvala lijepa. 
  
OSTALI PRISUTNI : 
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IVAN JAKOVČIĆ, Župan Istarske županije 
VIVIANA BENUSSI ,VEDRAN GRUBIŠIĆ, zamjenici župana 
VESNA IVANČIĆ,  tajnica Službe za  poslove Skupštine i Poglavarstva Istarske županije, 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Službe za poslove Skupštine i Poglavarstva Istarske 
županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika,  
VIVIANA VIVIANI,  prevodilac za  talijanski jezik, 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske županije, 
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije Istarske 
županije,  

SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  za zdravstvo i socijalnu 
skrb Istarske županije,   
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela  za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo  i vodoprivredu  Istarske županije, 
INGRID PALJAR, ravnateljica Javne ustanove Zavoda za prostorno ureñenje  Istarske 
županije 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik  Upravnog odjela  za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
Istarske županije,  

VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu Istarke županije,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  prostorno ureñenje i gradnju 
Istarske županije, 
DARKO KADUM, direktor  trgovačkog društva  MIH d.o.o. Poreč, 
GRACIANO PREKALJ, direktor  AZRRI – Agencije za ruralni razvoj  Istre d.o.o. Pazin,  
MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske županije,      
VALERIO DRANDIĆ, djelatnik Istarske  županije 
 Hvala lijepa.    
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrñuje da je prisutno 30 od 41. vijećnika, te 
konstatira da Skupština može pravovaljano odlučivati. 

PRELAZI SE NA UTVRðIVANJE DNEVNOG REDA. 
Dnevni red za 2. sjednicu  vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu u prilogu materijala. 
Otvara raspravu po dnevnom redu i u svojstvu predsjednika Skupštine Istarske 

županije predlaže da se doda 21. točka dnevnog reda koja glasi: 
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju predsjednika Upravnog vijeća Opće bolnice Pula 
b) Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju predstavnika Istarske županije za 

članove Upravnog vijeća Opće bolnice Pula. 
Ističe da je dosadašnji predsjednik Upravnog vijeća Opće bolnice Pula, Marin Brkarić, 

podnio  zahtjev za razrješenjem. U četvrtak je Komisija za izbor i imenovanja održala 
sjednicu i nadopunila dnevni red s navedenim točkama te utvrdila prijedloge Rješenja o 
razrješenju, te prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju predstavnika Istarske 
županije za članove Upravnog vijeća Opće bolnice Pula. To je zapisnički konstatirano i 
dostavljeno vijećnicima elektronskom poštom u petak ili na dan održavanja sjednice  na 
klupe. 

Pošto se nitko nije  u nastavku javio za riječ, zaključuje raspravu o prijedlogu dnevnog 
reda,  te stavlja na glasanje prijedlog da se dnevni red  nadopuni s točkom  21. a) Prijedlog 
Rješenja o razrješenju predsjednika Upravnog vijeća Opće bolnice Pula i b) Prijedlog 
Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju predstavnika Istarske županije za članove 
Upravnog vijeća Opće bolnice Pula, te nakon  glasanja utvrñuje  da je  Skupština  sa  28  
glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV», usvojila  prijedlog  o dopuni dnevnog  reda točkom  
21. a) i b). 
 Zatim stavlja na glasanje  predloženi dnevni red sa usvojenom nadopunom s točkom 
21 a) i b), te nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština  sa 31 glasom «ZA», ni jednim 
glasom «PROTIV» za 2. sjednicu utvrdila  slijedeći  
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DNEVNI  RED 
1)  

a) Verifikacija skraćenog zapisnika s 53. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije 

b) Verifikacija skraćenog zapisnika s 54. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije 

c) Verifikacija skraćenog zapisnika s 1., konstituirajuće sjednice Županijske 
skupštine Istarske županije 

2) Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3)  

a) Odluka o stavljanju mandata člana Županijske skupštine Istarske županije u 
mirovanje (Stjepan Gabrić) 

b) Odluka o ostavci člana Županijske skupštine Istarske županije (Lino Červar) 
c) Verifikacije mandata vijećnika Županijske skupštine Istarske županije 
d) Svečane prisege vijećnika Županijske skupštine Istarske županije 

4) Godišnji obračun Proračuna Istarske županije za 2008. godinu 
5) Polugodišnji izvještaj Proračuna Istarske županije i Polugodišnji izvještaj Fonda za 

razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za razdoblje 1. 01. - 30. 06. 2009. godine 
6) Polugodišnji izvještaj Plana grañenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 

razdoblje od 1. 01. do 30. 06. 2009. godine  
7) Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog 

plana Istarske županije 
8) Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije 
9) Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju kulturnih vijeća 

Istarske županije 
10) Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite i spašavanja na području 

Istarske županije i Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na 
području Istarske županije za razdoblje od 2009. do 2013. godine 

11) Prijedlog Odluke o Drugim Izmjenama i dopunama Odluke plana nabave Istarske 
županije u proračunskoj 2009. godini 

12) Prijedlog Odluke o odobravanju nabave ugostiteljske opreme za praktikume u 
Srednjoj školi Mate Blažine Labin, Školi za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula, 
Strukovnoj školi Eugena Kumičića Rovinj i Turističko-ugostiteljskoj školi Antona 
Štifanića Poreč  

13) Prijedlog Odluke o I. izmjenama i dopunama Popisa prioriteta zdravstvenih ustanova 
za raspored decentraliziranih funkcija u 2009. godini 

14)  
a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Uprave i Nadzornog odbora 

trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč za 2008. godinu, 
b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave o stanju trgovačkog društva 

MIH d.o.o. Poreč  
c) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Temeljnih financijskih izvješća trgovačkog 

društva MIH  d.o.o. Poreč za 2008. godinu 
d) Prijedlog Odluke o raspodjeli dijela zadržane dobiti Trgovačkog društva MIH 

d.o.o. Poreč 
e) Prijedlog Odluke o davanju razrješnice članovima Nadzornog odbora 

trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč 
f) Prijedlog Odluke o davanju razrješnice Upravi trgovačkog društva MIH d.o.o. 

Poreč  
15)   

a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave o poslovanju društva AZRRI –
Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2008. godinu i davanju 
razrješnice članu Uprave 

b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Godišnjih financijskih izvješća društva AZRRI 
– Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2008. godinu 
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c) Prijedlog Odluke o uporabi dobitka financijske godine 2008. društva AZRRI – 
Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin 

d) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora o obavljenom 
nadzoru poslovanja društva AZRRI – Agencije za ruralni razvoj Istre za 2008. 
godinu i davanju razrješnice članovima Nadzornog odbora 

16) Prijedlog Rješenja o izboru Odbora za statut, poslovnik i upravu 
17) Prijedlog Rješenja o izboru člana Komisije za izbor i imenovanja 
18) Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Istarske 

županije 
19) Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Županijske  uprave  za ceste Istarske 

županije  
20) Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Stožera zaštite i spašavanja Istarske 

županije. 
21)  

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju predsjednika Upravnog vijeća Opće bolnice 
Pula 

b) Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju predstavnika Istarske 
županije za članove Upravnog vijeća Opće bolnice Pula 

 
ORDINE DEL GIORNO 

1)  
a) Verifica del verbale sintetico della 53a seduta dell'Assemblea regionale della 

Regione Istriana 
b) Verifica del verbale sintetico della 54aa seduta dell'Assemblea regionale della 

Regione Istriana 
c) Verifica del verbale sintetico della 1a seduta costitutiva dell'Assemblea 

regionale della Regione Istriana 
2) Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3)  

a) Delibera sulla sospensione temporanea del membro dell'Assemblea regionale 
della Regione Istriana  (Stjepan Gabrić) 

b) Delibera sulle dimissioni del membro dell'Assemblea regionale della Regione 
Istriana (Lino Červar) 

c) Verifiche dei  mandati dei membri dell'Assemblea regionale della Regione 
Istriana 

d) Giuramento solenne dei consiglieri dell'Assemblea regionale della Regione 
Istriana  

4) Bilancio consuntivo della Regione Istriana per il 2008 
5) Rapporto semestrale sul Bilancio della Regione Istriana e Rapporto semestrale del 

Fondo per lo sviluppo dell'agricoltura e dell'agriturismo dell'Istria per il periodo dal 
01/01 al 30/06/2009 

6) Bilancio semestrale del Piano di costruzione e manutenzione delle strade regionali e 
locali per il periodo dal 1o gennaio al 30 giugno 2009 

7) Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera sulla stesura delle 
Modifiche e integrazioni al Piano d'assetto territoriale della Regione Istriana  

8) Proposta di Delibera sulla stesura delle Modifiche e integrazioni al Piano d'assetto 
territoriale della Regione Istriana 

9) Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni alla Delibera sull'istituzione dei 
consigli scolastici della Regione Istriana 

10) Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto sullo stato della protezione e 
del soccorso e sulle Direttrici per l'organizzazione e lo sviluppo del sistema di 
protezione e soccorso sul territorio della Regione Istriana per il periodo dal 2009 al 
2013, 
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11) Proposta di Delibera sulle Seconde modifiche e integrazioni alla Delibera sul piano 
d'acquisto della Regione Istriana nell'anno finanziario 2009, 

12) Proposta di Delibera sull'approvazione dell'acquisto dell'attrezzatura alberghiera per i 
laboratori di esercitazioni nella Scuola media superiore  Mate Blažina di Albona, la 
Scuola per il turismo, l'attività alberghiera e il commercio di Pola, la Scuola 
d'avviamento professionale  Eugen Kumičić di Rovigno e la Scuola turistico-
alberghiera Anton Štifanić di Parenzo 

13) Proposta di Delibera sulle I modifiche e integrazioni alla Lista delle priorità degli enti 
sanitari per lo stanziamento dei mezzi delle funzioni decentralizzate nel  2009 

14)  
a) Proposta di Delibera sull'approvazione del Rapporto sul lavoro della Direzione 

e del Comitato di vigilanza della Società commerciale MIH s.r.l. Parenzo per il 
2008, 

b) Proposta di Delibera sull'approvazione del Rapporto della Direzione sullo 
stato della Società commerciale MIH s.r.l. Parenzo  

c) Proposta di Delibera sull'approvazione dei Rapporti finanziari basilari della 
Società commerciale MIH s.r.l. Parenzo per il 2008, 

d) Proposta di Delibera sulla suddivisione dell'utile non ripartito della Società 
commerciale   MIH s.r.l. Parenzo 

e) Proposta di Delibera sull'esonero da responsabilità dei membri del Comitato di 
vigilanza  della Società commerciale   MIH s.r.l. Parenzo 

f) Proposta di Delibera sull'esonero da responsabilità della Direzione della 
Società commerciale MIH s.r.l. Parenzo 

15)   
a) Proposta di Delibera sull'approvazione del Rapporto della Direzione sul lavoro 

della Società AZRRI –Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino per 
il 2008 e sull'esonero da responsabilità al membro della Direzione  

b) Proposta di Delibera sull'approvazione dei Rapporti finanziari annuali della 
Società AZRRI –Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino per il 
2008 

c) Proposta di Delibera sull'uso dell'utile per l'anno finanziario 2008 della Società  
AZRRI –Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino 

d) Proposta di Delibera sull'approvazione del Rapporto del Comitato di vigilanza 
sul controllo effettuato circa l'andamento degli affari della società AZRRI –
Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. di Pisino per l'anno 2008 e 
sull'esonero da responsabilità dei membri del Comitato di vigilanza    

16) Proposta di Provvedimento sull'elezione dei membri del Comitato per lo Statuto, il 
Regolamento e l'amministrazione 

17) Proposta di Provvedimento sull'elezione della Commissione per le elezioni e le 
nomine 

18) Provvedimento sulla destituzione e la nomina del medico necroscopo sul territorio 
della Regione Istriana.  

19) Proposta di Provvedimento sulla nomina del direttore dell'Amministrazione regionale 
per le strade della Regione Istriana 

20) Proposta di Provvedimento sulla nomina dei membri del Comando di protezione e 
soccorso della Regione Istriana. 

21)  
a) Proposta di Provvedimento di destituzione del presidente del Consiglio 

d'amministrazione dell'Ospedale generale di Pola 
b) Proposta di Provvedimento sulla modifica del Provvedimento sulla nomina dei 

rappresentanti della Regione Istriana a membri del Consiglio d'amministrazione 
dell'Ospedale generale di Pola  
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 AD – 1 
 

a) Verifikacija skra ćenog zapisnika s 53. sjednice Županijske skupštine 
Istarske županije 

b) Verifikacija skra ćenog zapisnika s 54. sjednice Županijske skupštine 
Istarske županije 

c) Verifikacija skra ćenog zapisnika s 1., konstituiraju će sjednice 
Županijske skupštine Istarske županije 

 
U materijalima osim skraćenog zapisnika  sa 1. konstituirajuće sjednice vijećnici su 

dobili i zapisnike s posljednjih dviju sjednica  Skupštine Istarske županije. 
Skupština je  bez primjedbi  sa  28 glasova «ZA», bez glasova protiv i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, verificirala pod 
a)  

                                                   SKRAĆENI  ZAPISNIK  
 

sa 53. sjednice Županijske skupštine Istarske župan ije 
  b)  

sa 30 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova  
         

               SKRAĆENI  ZAPISNIK  
   
                          sa 54. sjednice Županijsk e skupštine Istarske županije 
 c) 
 sa 30  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
 

   SKRAĆENI  ZAPISNIK  
 

sa 1. konstiuiraju će sjednice Županijske skupštine Istarske županije 
sa slijede ćom primjedbom i konstatacijom vije ćnika MARINA ROCE :  

 
- da se na  stranici  17 skraćenog zapisnika iznosi  da su, kad se  utvrñivao prijedlog 

za drugog potpredsjednika Županijske skupštine Istarske županije, gospodina Vlade Ivetića, 
predlagači i potpisnici za njegovu kandidaturu  bili , meñu njima i on, ali tada i svi  članovi 
Kluba  HDZ-ea - HSS-a., koji podržava prijedlog njegove kandidature, ali da tu njegovu 
kandidaturu Klub vijećnika  HDZ- HSS nije potpisao, tako da ta konstatacija u skraćenom  ne 
stoji, jer  da to nitko od njih  nije tražio, niti   znaju tko je skupljao potpise».  

 
AD – 2 PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 
Predsjednik DINO KOZLEVAC , iznosi da je Poslovnikom Skupštine Istarske županije 

odreñeno da aktualni sat ili Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije traju 60 minuta. Predlaže 
da se vijećnici pridržavaju  vremena od  60 minuta na način da  ako je pitanje postavljeno u  
60-toj minuti da se pitanje i odgovor  odradi do kraja ili ako je odgovor već u toj fazi da se to 
pitanje odradi  do kraja i  da se tu završi. 

Moli vijećnike da se od početka pridržavaju  tog načina rada  radi  efikasni rada i  da 
bi sjednica protekla u razumnom  vremenu. 

Da bi se mogao  imati odreñeni red u postavljanju pitanja i  da budu  zastupljeni svi 
klubovi  vijećnika unutar  Skupštine, potreban je odreñeni redoslijed, pa naglašava da si je  
uzeo  slobodu da predloži redoslijed, kojeg bi se valjalo  pridržavali, na način da 
naizmjenično pozicija i opozicija  postavljaju pitanja,   kako slijedi : 

1. Klub vijećnika  HDZ - HSS 
2. Klub vijećnika IDS-HNS 
3. Klub  NEZAVISNIH vijećnika  
4. Klub vijećnika IDS-HNS 
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5. Klub vijećnika HSU – HSLS  
6. Klub vijećnika SDP – ZELENI i nakon toga opet  HDZ –HSS, 

IDS-HNS, NEZAVISNI, i tako naizmjenično  do  60-te minute.       
Mišljenja je da će na taj način  svi doći  na red i da će svi biti zastupljeni, vrednujući  

broj vijećnika unutar Županijske skupštine Istarske županije.  
Naglašava da se tako radilo i  u prošlom sazivu. 
Skupština se s danim prijedlogom suglasila. 
Pošto Župan nema potrebu  za davanjem  informacija, poziva  vijećnike da se jave za  

postavljanje pitanja. Moli da se za početak vijećnici predstavite imenom i prezimenom  radi 
evidentiranja tko se javio za postavljanje vijećničkog pitanja. 

Napominje da najviše mogu biti upućena dva pitanja i da  pitanje može trajati  najviše 
dvije minute. Nakon odgovora Župana odnosno osobe koja  će odgovoriti na pitanje, odgovor  
traje najviše  5 minuta. Nakon toga  vijećnik ima  pravo  u trajanju od jedne minute  dopunsko 
pitanje postaviti. I nakon toga  Župan ima pravo dvije minute odgovoriti i na dopunsko 
pitanje.      

Temeljem odredbi Poslovnika Skupštine Istarske županije, Pitanja vijećnika, prijedlozi 
i informacije traju 60 minuta. Vijećnici mogu na sjednici postaviti najviše dva vijećnička 
pitanja, koja moraju biti kratko i jasno formulirana. Postavljanje pitanja može trajati 2 minute. 
Nakon usmenog odgovora, vijećnik ima pravo na dopunsko pitanje u trajanju od 1 minute ili 
može zatražiti pismeni odgovor. 

Prelazi se na postavljanje vijećničkih pitanja prema utvrñenom redoslijedu. 
 

MARINO ROCE : 
 
Dobar večer još jednom  svima. 
Pitanje upućujem gospodinu Županu.  
Radovi oko magistralnog  plinovoda od  Pule do Umagu  su u tijeku, pa  molim da nas 

Župan  izvijesti u kojoj su fazi, pošto imamo informaciju da bi do kraja godine  radovi  trebali  
biti gotovi.  I u kojoj je fazi daljnji radovi na  distribuciji i dolaska plina do  krajnjih  potrošača.   
 
DINO KOZLEVAC  : 
 
 Gospodine Župane odgovorit ćete na postavljeno  pitanje ? 

Da. 
Izvolite, imate riječ. 

 
IVAN JAKOV ČIĆ :  
 
 Poštovane dame i  gospodo, vijećnice i vijećnici , consigliere  e consiglieri ! 
 Dozvolite  mi da  vas najprije  najsrdačnije  pozdravim u svoje ime i u  ime zamjenice  
Župana  i zamjenika  Župana, nadajući  se  jednoj uspješnoj suradnji već  na prvoj  radnoj 
sjednici, neovisno o tome tko je pozicija, a tko je opozicija u naredne  4 godine. Gospodin  
Marino Roce je već ušao u  srž naših aktivnosti. Uvjeren sam da upravo  zajedničkim 
snagama možemo ovaj mandat odraditi na način da Istra bude još jača regija nakon  4 
godine našeg zajedničkog  mandata.  
 Plinofikacija Istre  je sigurno jedan od onih  ključnih infrastrukturni projekata  koje 
imamo u ovome mandatu i  želim odmah istaknuti ono što sam rekao nedavno novom 
direktoru  Plinacra kada bi sve državne  tvrtke bile tako blagonaklone i poslovne prema 
Istarskoj  županiji i prema interesima i potrebama Istre, bilo bi za nas daleko, daleko bolje. 
Plinacro je jedna od onih tvrtki koja se pokazala da je imala uvijek razumijevanja za projekte 
koji su se dešavali vezano za plinofikaciju Istre i u tom kontekstu imamo jednu zaista 
uspješnu suradnju. I mogu sa zadovoljstvom reći  da je konstatacija  da će plin doći do 
Umaga do kraja godine točna. Očekuje se da  će Plinacro  svoj posao završiti do  kraja 
godine, da ćemo  magistralni plinovod  Vodnjan – Umag u duljini od  72 kilometara imati do 
kraja godine gotov.  
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 Investicija je teška oko 200 milijuna kuna. To  samo pokazuje koliko je vrijedna i  
važna ova  investicija. A ono što se  dodatno može očekivati  je da  ćemo nakon što 
odredimo koncesionara, - a o tome  ću nešto govoriti kasnije, - imati distribucijsku mrežu  
razvijenu  i u našim gradovima : Rovinju, Poreču, Novigradu, Umagu, Labinu i  u Općini 
Vrsar. Tu osnovnu  mrežu očekujemo da ćemo  uspjeti izgraditi zajedno sa  koncesionarom,  
koncesionar će je morati izgraditi u suradnji s našim gradovima, od kojih  neki  već imaju 
jedan dio te mreže, u  narednih  tri do pet godina i ukupna ulaganja koja se mogu očekivati 
su u iznosu otprilike 150 milijuna kuna.                                                               
 Ono što mogu u ovom trenutku reći je da su svi gradovi izradili neophodnu tehničku 
dokumentaciju. Imamo idejne projekte i troškovnike za izgradnju plinske  mreže. U nekim  
gradovima, kao što sam  rekao, na primjer  u Općini Vrsar, već postoji i razvedena plinska  
mreža u jednom dijelu  gradske jezgre.  

Županija je pripremila  tekst natječaja kojim  ćemo izići van vrlo brzo i jednostavno  
rečeno želimo dobiti  pravog distributera plina  u našim općinama i  gradovima. 

Za Južni dio Istre je  to Plinara d.o.o. Pula. Vi znate da je  Istarska  županija suvlasnik 
10 %  Plinare d.o.o. Pula, da je  Grad  Pula vlasnik  41 % Plinare d.o.o. Pula, a da je  INA 
d.d. Zagreb vlasnica 49 % Plinare d.o.o. Pula. Plinara d.o.o. Pula ima  koncesiju za Južnu 
Istru. To znači praktički  Grad Pulu i  okolne općine, a za , kako smo to rekli, Sjeverni dio  
Istre, - tako smo nazvali ta dva plinska područja, - ćemo  vrlo brzo izaći  sa natječajem. 
Nažalost, imali smo niz problema u tom kontekstu zbog promjene zakona, mijenja  se  Zakon 
o koncesijama, koji je  donio, po mom mišljenju, neke apsurdne odredbe, koje su nam mogle 
dosta zakočiti čitavu situaciju, ali smo se na neki način othrvali tome. Takoñer Ministarstvo 
financija dalo nam  je suglasnost i predložila  svog člana, i Ministarstvo gospodarstva je  dalo  
svog čovjeka  u Stručno povjerenstvo, tako da smo sada na neki način kompletirani. 

 Imali smo i imamo  još uvijek problema sa  Zakonom o tržištu  plina, koji je takoñer 
donio neke novine. Meñutim,  uspjelo  smo na neki način prilagoditi pripremljenu natječajnu 
dokumentaciju i u tom kontekstu sve se to dešavalo ovih mjeseci, sve te promjene i zakona i 
odnosa na relaciji razna ministarstva, koja nisu baš uvijek  žurno reagirala, ali su na kraju 
ipak  reagirali i taj odnos na relaciji  Ministarstvo -  županija na kraju će nam omogućiti da 
početkom ove jeseni raspišemo natječaj. 

Očekujemo da  će s naša  tvrtka, u kojoj smo suvlasnici Plinara d.o.o. Pula, javiti na 
taj natječaj. Moguće je da će se javiti još  netko, jer će to  biti otvoreni meñunarodni natječaj, 
i očekujem  da ćemo ove  jeseni, nakon objavljenog natječaja, odrediti koncesionara . 

I ono što je vrlo važno mi  smo, to posebno  želim naglasiti, u županiji već  razgovarali  
sa  jednim brojem mogućih potrošača plina u raznim gradovima, ne samo  stanovnici 
grañani, nego  prvenstveno  želimo, -  naročito  na  području Umaga, jer taj plinovod  će 
završiti negdje u  današnjoj industrijskoj zoni Umaga, - pridobiti uz sebe tvornice, hotele, 
turistički sektor i industrijski sektor, naravno i  grañane, ali veliki potrošači su nam u ovom  
trenutku zbog logike stvari prioritet.  
 Toliko s moje strane u ovom  trenutku. Ako vas zanimaju dodatni drugi detalji koji vam 
eventualno mogu biti zanimljivi molim vas slobodno pošaljite  na e-meil, mi  ćemo vam 
pokušati u svakom slučaju  na svaki upit odgovoriti, ne samo za vrijeme održavanja sjednica  
Županijske skupštine, nego i  u bilo kojem drugom trenutku  pokušati odgovoriti i izaći u 
susret, a eventualno  svaka  vaša sugestija  će nam dobro doći. 
 Hvala lijepa.    
 Nadam se da ste gospodine vijećniče zadovoljni s odgovorom.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu. 
 Gospodine vijećniče da li imate potrebu za  dopunskim pitanjem ? 
 Nema. Hvala lijepa.  
 Riječ ima  Tamara Brussich, Klub  vijećnika IDS-a. 
 
TAMARA  BRUSSICH : 
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 Buona sera a tutti. 

Spetabili coleghi, coleghe, signor  presidente dell'Asemblea , presidente della  
Regione, vicepresidenti ! 
 Vorei usare il mio dirito  di parola in questa Assemblea per invitare il presidente  della  
Regione  a fare un'apelo  nei confronti della polizia maritima.  

Il trafico maritimo in questo periodo estivo  e molto intenso e ne sciamo  testimoni  
quotidianamente  durante la permanenza in spiaggia o durante la note in gitta in barca.  Il 
limite di crociera veloce a 300 metri  della riva  e pur troppo cio spesso  e volontieri  viene  
spostato avicinato apena di una  cinquantina  di metri.  Per tutelare sia i bagnanti che la 
cittadinaza domiciliare  che  essa combatti critiche  che  non supera 7 , 8 metri,  inviterei la 
polizzia maritima ad  intensificare i  controli  specce nell' aquatorio  dell'Istri  mediridionale, 
dunque Pola, Promontore, Porer, Medulino,  penso perro'  che sia  il caso  e quale  anche 
delle altre parti  dove  quotidianamente ci vrificamo  transgressioni pericolose e co 
inbarcazioni grosse e veloci.  Il mare e aperto e anche ampio  e di conseguenza  quedti 
inbarcazioni  di passagio  deveno oservare le regole, viagiando rispetando le  norme di 
sicureza esistenti. Dunque prego  ili presidente della  Regione di parlare con la polizzia   
maritima. 
 Grazie  tante. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie signora.  
 Ima li potrebe za prijevodom ?  

Nema potrebe.   
            Na redu je za postavljanje vijećničkog pitanja gospodin Alen Rosanda. 
 
ALEN ROSANDA  : 
  
 Poštovani predsjedniče, Župane, kolegice i kolege.  
 Moje vijećničko pitanje ide Županu, a tiče se  Županijske uprave za ceste.   
 Proračunom Grada Pule za  2009. godinu  bila je predviñena stavka – Prihod od 
kapitalne pomoći od  Županijske uprave za  ceste u iznosu od  32 milijuna kuna vezano za 
izgradnju  pulske zaobilaznice. Sada je upravo izvršenim rebalansom Proračuna taj iznos je 
praktično  ukinut odnosno smanjen za  31 milijun  kuna. 
 Pitanje je : zašto Županijska uprava za ceste nije Gradu Puli doznačila ta sredstva, a 
ona su bila planirana u  Proračunu Grad Pule.  
 Zahvaljujem. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  vama.  
 Gospodine  Župane izvolite, imate riječ.   
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine vijećniče ! 
 Ja isto tako dijelim zajedno sa vama zabrinutost. Naime, to su sredstva koja smo 
trebali dobiti od države, jer je tako bilo dogovoreno, meñutim,  tih novaca nije bilo i 
jednostavno zbog toga ih nisu mogli ostaviti. 

 Meñutim, o radu Županijske uprava za ceste i problemima cestogradnje u Istri, 
razgovarat ćemo kasnije, imamo  točku dnevnog reda, Izvještaj ŽUC-a – Županijske uprave 
za  ceste,  na kojoj  ćemo moći  više elaborirati sve te detalje. 

 Mislimo da se radi o sredstvima koja smo mi  trebali  na neki način upotrijebiti od 
države, obećanja koja su dana, koja nisu nikada realizirana. To je  županijska  cesta, 
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meñutim, vi znate vrlo dobro, ako ste pratili rad županijskih uprava za ceste inače u 
Hrvatskoj, oni su osnovani  sa ciljem da zaista preuzmu upravljanje, održavanje i izgradnju 
novih  cesta. I na početku, prvih dvije, tri godine dana, to je  nekako izgledalo, meñutim,  
danas imamo praktički situaciju da se  proračun ŽUC-a već godinama ozbiljno  ne povećava, 
a intencija je svojedobno Ministarstva bila sasvim druga, da će se više sredstava 
decentralizirati i doznačavati  županijskim upravama za  ceste. Da li je to možda jednim 
dijelom i  politička igra, ja  neću u to ulaziti u ovom trenutku, jer ne želim  u tom kontekstu  
slati oštrice, ali  želim reći da naprosto tih sredstava nema,  da ih  Županijska uprava za 
ceste ima, naravno da  bi ih uložili, investirali i u ovom  slučaju i u  Pulu. 

 Meñutim, mogu  sa zadovoljstvom reći da je s druge strane prihvaćena moja 
inicijativa da se izgradi  pristupna cesta na Istarski ipsilon, Stancija Peličeti – Pomer, koja  će 
biti ustvari jedna prva pulska zaobilaznica. Grad Pula je već krenuo u izgradnju pulske 
zaobilaznice. Nadamo se da država nas neće izdati kada su u pitanju  sredstva za  državnu  
cesta i rotor u  Šijani i da ćemo i taj problem riješiti. I ako se to zaista tako i dogodi, ako 
riješimo problem rotora u  Šijani, a Grad Pula  kreće i  krenuo je u izgradnju  pulske 
zaobilaznice, - kako zovemo sadašnju zaobilaznicu, - tvrdim da će prava zaobilaznica Pule 
biti upravo ona  koja  će se izgraditi na našu inicijativu  i koja ulazi u  priču  koncesije za  
Istarski ipsilon, Stancija Peličeti – Pomer. To  će biti jedno veliko prometno oterečenje  
sadašnje pulske zaobilaznice, jer će sav turistički promet za Medulin, a naravno i grañana 
Medulina  i ostalih naselja, zahvaljujući upravo toj  našoj intervenciji u jednom odreñenom 
trenutku uspjeti i dobiti «svoju»  cestu i time na neki način daleko brže doći na  ipsilon ili 
dolaziti doma, odnosno silaziti s ipsilona.  

U ovom  trenutku ono u što vas mogu uputiti je da zajedno sa mnom izvršimo sve 
više pritisak na  državna  tijela da doñemo do što više novaca, a o  detaljima  načina rada 
ŽUC-a, dapače, ja sam  vrlo zainteresiran da čujem vaša  razmišljanja, kao novih  članova  
Županijske skupštine Istarske županije, tu je s nama  i ravnatelj  Županijske uprave za ceste, 
i on će  kasnije više govoriti i uzeti riječ.  

        
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li potrebe da  postavite  dopunsko pitanje ? 
 Nema. 
 U ime Kluba vijećnika  IDS-HNS-a, riječ ima gospodin  Tedi  Chiavalon. 
 
TEDI  CHIAVALON : 
 
 Poštovani predsjedniče Županijske skupštine Istarske  županije, kolegice i kolege, 
zamjenici  Župana ! 
 Imam pitanje za  Župana. 
 Kolega vijećnik je dijelom  postavio pitanje na koje je gospodin Župan praktički dao 
odgovor na pitanje koje sam ja htio postaviti, a vezano za  situaciju  oko prave pulske 
zaobilaznice Stancije  Peličeti – Pomer. S druge strane još jedan infrastrukturni zahvat koji je  
bitan za Istarsku  županiju, a koji je, čini mi se s ovim zadnjim rebalansom proračuna 
Republike  Hrvatske, doveden opet pod znak  pitanja, a to je projekt izgradnje nove  pulske 
bolnice.  Znam da je  Župan imao kontakte pri  Ministarstvu, pa bih volio  da nas upozna sa 
novostima oko  izgradnje nove pulske bolnice.  
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
    
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovane kolegice i kolege !  
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 Sigurno je da je upravo  izgradnja pulske bolnice ono što  će, uvjeren sam, obilježiti 
naš mandat i vjerujem da ćemo  svi zajedno imati prilike, barem do kraja ovog našeg 
mandata, biti  na otvaranju nove pulske bolnice.  Današnje stanje u  našem  zdravstvu je 
nažalost loše. Stanje u zdravstvu Hrvatske je još lošije i u ukupnosti mislim da će 
Ministarstvo zdravstva morati zaista naći načina da razriješi pitanje izgradnje pulske  bolnice  
ili  ćemo morati povlačiti vrlo ozbiljne i rekao bih vrlo teške poteze.  
 Naime, ja ću biti nepopravljivi optimista. Za sada kako stvari stoje stoje u Ministarstvu 
i intenzivni kontakti koji su praktički svaki tjedan sa nadležnima u Ministarstvu zdravstva, 
ocjenjujem pozitivnim. Ocjenjujem pozitivnim njihovu namjeru da se ta  bolnica zaista izgradi. 
Ocjenjujem pozitivno namjeru Ministarstva kada  su u  pitanju  čak i konkretne i  male 
situacije, koje se dešavaju u jednom velikom poslu kao što je taj, jer nismo naišli u ni jednom 
trenutku niti ja , a niti moj suradnici, na neku situaciju koja bi išla za tim da  se odbija  projekt 
pulske bolnice Dapače, reći da  prema izjavama koje sam dobio  od  ministra zdravstva, ali  i 
od državnih tajnika, oni i dalje  čvrsto stoje na stajalištu da je izgradnja pulske bolnice  
praktički prioritet u hrvatskom zdravstvu. 
 Mi  želimo  još uvijek vjerovati u to da je to zaista tako. Svjesni smo  činjenice  da 
zatvoriti financijsku konstrukciju  za izgradnju  bolnice, koja  će se popeti na  sigurno na 
dobrih 700 i 800 milijuna kuna, neće biti jednostavno. Svjesni smo  činjenice da previše 
novaca nema niti na svjetskom tržištu u ovom  trenutku. Meñutim, mi očekujemo da  ćemo  
sa financijskim institucijama, kao što je  Svjetska banka  ili Evropska banka, doći u situaciju  
da najvjerojatnije  zatvorimo tu financijsku konstrukciju. Ministarstvo zdravstva je  svjesno 
svojih problema. Oni  su nam otvoreno rekli da  traže i našu pomoć u zatvaranju ukupne 
financijske konstrukcije, a Istarska županija je svoj dio obaveza praktički već pripremila.  
Dakle, kada se tiče naših obaveza, zbog Istarske županije  neće se dovesti u pitanje 
izgradnja  bolnice u  Puli, ali  zbog u ovoj  situaciji  stanja u zdravstvu Hrvatske i  državnog 
proračuna,  ja  ne mogu jamčiti do kraja, ali  želim vjerovati dalje  riječima i obećanjima  koja 
nam se daju praktički svaki tjedan.  Ja sam spreman i na vrlo radikalne političke poteze ako 
osjetimo da  nas netko  vuče za nas,  ako osjetimo da  se očito  željelo dobiti na vremenu i u 
tom kontekstu izgradnja nove  pulske bolnice,  nove istarske bolnice, je  stup našeg 
Programa u ovom mandatu. To je ono ključno što  želimo napraviti. Mislimo da je plinofikacija 
Istre važna, mislimo da je puno toga takoñer važno, ali je definitivno naš zdravstveni sustav i 
time  na neki način ukupni društveni  standard, prioritet nad prioritetima.  
 Prijašnjim svojim odgovorom  sam na pitanje gospodinu  Tedi Chiavalonu  uzeo jedno 
pitanje odgovarajući  na čvor  Pula – Stancija Peličeti  do Pomera, samo  ću dodati da se radi 
o jednoj  investiciji koja je teška oko 180 milijuna  kuna, super nova prometnica, duga  8,2 
kilometara. Imat će  5 križanja u nivou rotora, 4 podvožnjaka i  jedan vrlo velik vijaduk, 
odmah tamo kod  Valture. U ovom trenutku  potpisan je ugovor izmeñu Bina – Istre i Via Inga 
iz  Pule o glavnom projektu  za  prometnicu. Takoñer imamo i daljnje aktivnosti koje  će se 
voditi vezano za imovinsko – pravne odnose. I ono što možemo  reći najava je da će 
dovršetak izgradnje ove prometnice biti i  prije turističke sezone 2011. godine. 
 Ovdje  želim javno zahvaliti   se mom kolegi pročelniku Josipu Zidariću, koji je odradio 
lavovski dio posla  oko dobivanja papira vezano za ovu prometnicu, jer postoji pravomoćna 
lokacijska dozvola za zaobilaznicu, koja je praktički  gotova bila  5.01. , a druga je  izdana 
5.06. i  sva kompletna dokumentacija je sada dostavljena  u Ministarstvo mora, prometa i 
infrastrukture. Vjerujem da ćemo upravo mi biti svjedoci izgradnje te važne prometnice za 
naše Medulince, ali i Ližnjance i sve one koji  žive u tom dijelu Južne Istre, ponavljam, 
pogotovo mislim da je to važno za  grañane Pule, jer će oni  ustvari dobiti dodatno na 
rasterećenju  prometa u gradu. 
  
DINO KOZLEVAC :  
 

Zahvaljujem. 
   Na redu je sada Klub SDP-ZELENI: 
 Riječ ima gospoña Lucija  Debeljuh. 
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LUCIJA DEBELJUH : 
 
 Hvala lijepa.  
 Poštovani predsjedniče, Župane sa suradnicima , kolegice i kolege vijećnici i svi 
prisutni ! 
 Ja  svoje pitanje želim postaviti  Županu, a odnosi se na  Medicinsku  školu u  Puli. 
Vjerujem da to zanima sve roditelje, a i učenike, kako one  koji sada pohañaju Medicinsku  
školu, tako i one koji su  se ove godine upisali u  školu. 
 Naime, mi smo  početkom ljeta dobili lokacijsku dozvolu za  izgradnju nove  
Medicinske škole u Puli. Započeli smo sa tim projektom, pa mene sada zanima  što  će se 
desiti s tim projektom, da li se on nastavlja s obzirom na sve probleme u  društvu koji se 
nalaze. I zanima me još više s obzirom da će škola biti grañen na lokaciji gdje se nalazi  
sadašnja Medicinska škola da li su nañeni zamjenski prostori  u kojima će se nesmetano  
odvijati nastava u  trenutku kada se započne sa gradnjom nove škole.  
 I još jednu sugestiju, ako  je moguće  gospodine Župane, ja sam vidjela da na  web-u  
Istarske županije su sve vaše odluke koje vi donosite izmeñu zasjedanje  Skupštine, pa ako 
nije problem da  i vijećnici i vijećnice u Županijskoj skupštini u pisanom obliku pred svaku 
sjednicu Skupštine da li na klupe ili nekim drugim oblikom, dobiju te vaše odluke. Vjerujem 
da to zanima mnoge.     
 Evo, toliko. Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Slažem se s vama kolegice  Debeljuh, da je  Medicinska  škola jedna od naših  
iznimno  važnih  škola, jer je jedina takve vrste u  našoj  županiji i mogu  reći da su  upravo 
kolegica  zamjenica  Župana gospoña  Viviana Benussi  i pročelnik  Mladen Dušman i ostali  
radili na tome intenzivno kako razriješiti to pitanje. I mogu sa zadovoljstvom reći  da u ovom 
trenutku je situacija pozitivna, neovisno što je stanje financija  problematično. Mi smo svoj dio 
obveza osigurali. Očekujemo da to učini država,  indikacija je pozitivna. Ja  moram reći da 
sam uvijek  malo sumnjičav, ali u ovom trenutku mogu reći da prema našim saznanjima 
stvari  bi trebale biti po dogovoru. Novci su na raspolaganju za izgradnju nove  Medicinske  
škole i  županija je osigurala svoj dio sredstava, država  osigurava svoj dio i  mi krećemo u 
izgradnju te škole. Meñutim, izgradnja  škole znači  i nemogućnost obnašanja nastave  u 
postojećoj zgradi  i u tom kontekstu Istarska županija je osigurala zamjenske prostore. I mi  
ćemo te zamjenske prostore osigurati u zgradama  bivše bolnice u Puli  i one su na sreću u 
relativno  dobrom stanju u smislu osnovnih elemenata koji su važni za  održavanje nastave. 
Naravno, trebat će  uložiti neka minimalna sredstva da bi se osvježili zidovi, da bi se   riješili 
možda neki drugi manji zahvati, ali očekujemo da  će nastava trajati dvije godine  u tim 
prostorima i da  ćemo poslije imati  novu Medicinsku  školu, tako  da ćemo, ja  sam uvjeren, 
obradovati i roditelje i učenice i učenike i  nastavnice, profesorice i profesore, sa činjenicom 
da u taj projekt definitivno idemo. 
 Što se tiče  vašeg drugog prijedloga , moramo štedjeti, tako da ako je moguće ja  ne 
bih bio zato da mi  printamo odluke koje  Župan donosi, imate ih zaista na web stranicama, 
svi klikate, prema tome nije nikakav problem  doći do tih odluka. Svako  vaše pitanje ili 
sugestija na te odluke aposteriori može biti zanimljiva, zašto ne,  ali predlažem da se za  
sada držimo te ideje, imat ćemo i nove osvježene web stranice  uskoro. Imate sve odluke 
koje  donosi  župan na web-u. Klikajte. Mislim da to nije problem. Ako se bude insistiralo na 
printanju  i to nije  problem, ali mislim da možemo u ovom  trenutku, ako ništa drugo, malo 
papira  uštedjeti. Svi smo elektronički pismeni, tako da nije  problem da doñete do svake 
informacije koja je bitna, koja se u Uredu  Župana donosi. 
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Po  redoslijedu riječ ima il signor  Silvio Brunelli. 
 
SILVIO BRUNELLI : 
 
 Signor presidente  dell'Asemblea, signor presidente e vicepresidenti  della Regione 
istrina, spetabili consiglieri ! 
 La mia domanda  e'  anche una proposta. 
 Riguarda la quasi  totale mancanza  di tutella  dell'ordine pubblico da parte della  
polizia  di stato. Questa e' la situazione  a Rovigno., ma credo che questo problema sia  
presente in tuta la nostra  regione, creando  cosi  seri problemi sia  ai  sindaci  che alle 
amministrazioni  locali  
 La citta' di Rovigno  diversi  anni  adietro con decisioni del  Consiglio  municipale, 
aveva segnalato  tale carenza  al Ministero  competente chiedendo di  avere un numero  piu  
sonsistente  di militi oppure di istituire un nuovo corpo di  polizia municipale dipendente  dal 
Sindaco.  
 Siccome la  risposta e'  stata  negativa  e i problemi restano  propongo un'iniziativa  
regionale. Al fine   di richiedere avanti un corpo di  polizia municipale  dipendente  dalle 
amministrazioni locali – dal Sindaco sul modello  europeo per far rispetare in ogni  caso tutte   
le decisioni municipali  sull'ordine  publico  nelle citta'.  

Grazie. 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
    
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine Brunelli , gospodine potpredsjedniče, i ja isto tako  želim izraziti 
svoju zabrinutost  zbog često  neminovnih situacija, naročito u vrijeme turističke sezone  
kada  
se broj ljudi koji  živi u Istri, boravi u Istri se udvostručuje i više od toga. Ja prihvaćam vašu 
inicijativu i uzimam obvezu da  s ministrom unutrašnjih poslova  razgovaram o  tom, jer 
svjedokom sam da se o uvoñenju komunalne policije u Hrvatskom saboru  raspravljalo i u 
Vladi raspravljalo još prije desetak godina. I nema nikakvog  razloga da ta inicijativa, koja je 
bila svojedobno inicijativa Vlade, zamre jednostavno na činjenici  da nisu  doneseni nikakvi 
podzakonski akti, jer vi niste prvi, moram reći, gospodine potpredsjedniče Skupštine Istarske 
županije, da izlazite s takvom zabrinutošću i s takvom inicijativom, već je toga bilo u  našoj  
Skupštini  i bilo je i vezano za   činjenicu da nam je potrebna policijska postaja u Vodnjanu, 
pa još možda negdje, jer imamo  problem sa sigurnošću, ali  želim prihvatiti tu  vašu 
inicijativu, upoznati svih koji mogu pomoći da , naročito  saborske zastupnike koji su ovdje, 
gospodin Furio Radin,  gospodina Kajina sada nažalost nema,  možda biste i vi gospodine 
Radin mogli  nam pomoći jednim pitanjem,  pitanjem Vladi u Hrvatskom parlamentu da zaista 
vidimo na koji način razriješiti to pitanje sigurnosti ,jer  sam siguran da naši gradovi  bi vrlo 
rado ustrojili komunalnu policiju, dapače, ja sam  sa gradonačelnicima svojedobno već   
razgovarao o toj inicijativi i kada su mi odgovorili iz Ministarstva unutrašnjih poslova, onda je 
rečeno  čekajte još malo, nisu gotovi podzakonski akti.  I ti podzakonski akti, očito, još nisu 
gotovi ili je to politička odluka da se u to ne ide, što je  vjerojatno, što sam ja definitivno 
uvjeren da je to  razlog zašto mi u ovom trenutku ne možemo ustrojiti komunalnu policiju. 
Meñutim, evo, prihvaćajući vaš inicijativu ja  ću i napisati pismo nadležnom ministru i pozvati 
ga  da  dovrimo tu proceduru mogućnosti osnivanja komunalne policije, jer sam siguran da 
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nam to samo može pomoći  u   uvoñenju više reda i sigurnosti za naše grañane, za njihovu 
imovinu i  naravno za njihov sigurniji  život. I hvala vam lijepa na ovoj inicijativi. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima gospodin Viktor Krapljanov. 
 
VIKTOR  KRAPLJANOV : 
 
 Poštovani predsjedniče, Župane, suradnici  i kolegice i kolege vijećnici ! 
 Nisam proti pametnih  rebalansa nekakvih  naših proračuna, meñutim, jedna 
posljedica rebalansa državnog proračuna je i ukidanje prijevoza  učenika za srednje  škole. 
Mislim da u današnje vrijeme jedino dugoročnim ulaganjem  u obrazovanje, - tu automatski 
mislimo i na mlade, - moramo stvarati nekakve  konkurentske prednosti, dok   povećavanjem 
nekakve  kvalitete obrazovanja, automatski našu  županiju dižemo na viši nivo. 

 Zato  smatram da, - bez obzira na ukidanje novaca  sa strane države za prijevoz 
učenika u  srednje  škole, - ova  županija bi morala naći neka financijska sredstva kao bismo 
pomogli  roditeljima, jer ne bih  htio  da se desi ono što se desilo mojoj mami  u  Ćićariji, koja 
mi je  često govorila, da je imala bolje uvjete da bi i ona sigurno  više škole završila. 
 Hvala.  
   
DINO KOZLEVAC :  
 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Ma da niste postavili pitanje, razumio sam intenciju vaše diskusije. Činjenica je da  je 
Vlada praktički odlučila ukinuti sve ono što je već svojedobno doneseno,  kad je u pitanju viši  
standard u obrazovanju. Govorimo o učenicima, govorimo o prijevozu učenika. I moram reći 
da nisu to mali novci. Za našu  županiju je  to oko  6 milijuna kuna za srednje  škole. 

 Vi  ćete imati priliku  zajedno sa mnom kreirati  županijski budžet, jer  sam vrlo 
zainteresiran čuti inovativne  i mudre prijedloge kako doći do  sredstava, naročito kada 
govorimo o  6 milijuna kuna, koja su dio decentraliziranih sredstava, kojih nema.  Jer, vidjet 
ćete, ova županija raspolaže sa apsurdno malim sredstvima. Ova  super centralizirana 
država praktički nas je dovela u situaciju apsurda. Županije su, - ja ću to reći  sasvim politički 
to Župan,  i to ne od  prvoga, tek novi župan, već dugo sam u tom poslu, - dovedene do 
apsurda, a jedan od tih apsurda je upravo to što vi govorite. Pa naravno da nam je jedna od 
ključnih  ustavnih obveza obrazovanje, pa naravno da ova  Županijska skupština, ovaj  
Župan, itekako  želi pomoći našim grañanima, kada je obrazovanje u pitanju, kada je njihov 
standard u pitanju i da se ne završi sve kao  puli vaše  matere, koja je mogla vjerojatno  
daleko  dalje ići kao što sami kažete. Slažem se s vama. I mi moramo zajednički vidjeti  da li 
zajednički zaista možemo naći tih  6 milijuna kuna, a ja vam kažem da neće biti jednostavno.  
 Sada je samo pitanje našeg odricanja i prioriteta što  ćemo napraviti. Našim roditelji 
naše djece, koja idu u škole, treba pomoći. Slažem se s vama. Definitivno  trebamo to 
napraviti, ali molim vas da svi zajedno  onda to  učinimo, a naročito da svi zajedno  
natjeramo ovu  državu , ovu Vladu, - pa bilo koja bila, pa čak ako se ova Vlada i promjeni, 
ako  doñe neka Vlada koja  će biti bliskija  političkim bojama kojima ja pripadam, - da upravo 
na području obrazovanja, na području onoga što znači  pamet u ovoj  državi  ne reže, jer tu 
se  reže. Ja sam sklon i tome da režemo na mnogo drugim stvarima, pa i u našoj  županiji, 
ali se moramo svi zajedno složiti, a ne da igramo političku utakmicu preko leña učenika, 
učenica, studentica, studenata, roditelja.  To nam  je najgore ako  ćemo si političku igru, 
utakmicu,  u našoj Skupštini igrati preko leña onih koji trebaju našu pomoć. I zato podržavam 
i ovu vašu inicijativu i pitanje , ali molbu imam da zajedničkim snagama vidimo na koji način 
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razriješiti pitanje super centralizirane države u kojoj jedna  županija, kao što je Istarska, 
raspolaže slobodno sa minimalnim sredstvima. I to je ono što će biti ključno pitanje  čitavog 
ovog mandata, jer ćemo biti u situaciji da  će nam na svakoj sjednici faliti novaca, da će nam  
kod svakog proračuna, - a ovdje sam u ovoj Skupštini od  1993. godine prisutan, -  faliti 
novaca. 

 I zato mislim da je upravo ovakav način razgovora dobar put. Mi moramo procijeniti 
da li ćemo   novac više ulagati u potrošnju, da li  ćemo više ulagati u infrastrukturu, da li  
ćemo ulagati više u neke druge  projekte koji su nam bitni u našoj  županiji. To  će biti  
zajednička i ne laka odluka, bit će teška odluka, ali sam siguran da je vaše pitanje 
dobronamjerno ili  vaša konstatacija da je dobronamjerna  i da zajedničkim možda snagama  
možemo napokon ozbiljnije decentralizirati ovu državu. Ako to napravimo, onda sam siguran  
da kada je u pitanju obrazovanje, roditelji, učenici, učenice, su prioritet nad prioritetima, jer je  
obrazovanje, uz zdravstvo, - to  želim još jednom podvući, - naš prioritet nad prioritetima. I  
zato  imamo Program Istra znanja, i zato ćemo izgraditi puno ovih  škola i puno novih 
dvorana, ali sada i naša zajednička odluka  da li ćemo stati sa izgradnjom nekih  škola i 
dvorana, ako  želimo uložiti novac u  bolji standard, besplatni prijevoz učenika, jer nećemo 
moći naći  puno drugdje novac. Imat ćemo teških odluka, ali  ako budemo politički mudri i 
nećemo preko leña onih kojima je najpotrebnije  igrati se politike, nego  ćemo biti ozbiljni, 
onda sam siguran  da možemo postići jedan dobar konsenzus, onda sam siguran da možda 
možemo namaknuti više sredstava, a ja tu pozivam i sve one koji su  utjecajni u  našoj  
županiji, koji imaju  ozbiljnog utjecaja i na Vladu i na državu, da nam na neki način svi 
zajedno pomognu, jer vjerujem da je naše zajedništvo najveća  garancija za jedan kvalitetan 
uspjeh svih  nas u  čitavom periodu ovog mandata.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Izvolite gospodine Krapljanov, imate riječ. 
  Imate prvo na minutu. 
 
VIKTOR  KRAPLJANOV : 
           
 Zahvaljujem Županu na odgovoru. 
 Zašto sam  postavio to pitanje ? Jer sam  vidio  da neke županije, na primjer 
Varaždinska županija, ima neki model financiranja. To je sada stvar rasprave da se ta 
obveza  podjeli izmeñu  županije , gradova i lokalne samouprave. Ali,  opet to  je stvar  
rasprave. Ono gdje mi možemo, možda konkretno odmah početi  štedjeti ili tim ljudima 
omogućiti nešto, ne vidim razloga zašto se kao u nekim razvijenim zemljama ti  udžbenici koji 
koštaju toliko i toliko kuna, barem 5 godina ne okreću.  
 Evo, to je jedna sugestija. Mislim da bi  jednostavno da stvar mogla  funkcionirati 
odmah.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Kada bi Istra bila  država ja vam jamčim da bi to bilo tako, ali  Istra nije država. I zato 
znam da je  u Istri u mnogim školama ta vrst solidarnosti, kada su udžbenici u pitanju na 
sceni, jako dobro postavljena. Pozivam da to učine svi. Pozivam  da svi pomognu jedni 
drugima, da pokažemo što više solidarnosti, ali problem  udžbenika je, kao što vrlo dobro 
znate, je problem funkcioniranja  nastave, koja se odreñuje na  državnom nivou i mi tu 
načelno možemo imati  utjecaja, ali  objektivno s druge strane Ministarstvo sve odreñuje 
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samostalno.  Često se mijenjaju  udžbenici, često se mijenjaju programi, često se mijenjaju i 
tekstovi u udžbenicima, tako da imamo i tih problema. Ali, u svakom slučaju  želim  i ja 
poručiti da bi bilo dobro da se što manje mijenjaju  udžbenici, da se što manje mijenjaju 
tekstovi u udžbenicima, jer bi na taj način i standard onih koji su socijalno  najpotrebniji bio  
lakše rješiv  sa  udžbenicima koji se zaista mogu nositi iz generacije u generaciju. Zato  
koristim priliku i pozivam sve ravnatelje naših  škola, ali i  Školske  odbore da u samim 
školama organiziraju jednu vrst burze udžbenika, da organiziraju što je moguće  više  
meñusobnu razmjenu, jer mislim da je  to  doista važnost, a solidarnost, volim  reći, nema 
alternative. U tom kontekstu  još jedan poziv s moje strane.  
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima gospodin Marin Grgeta, u ime Kluba vijećnika IDS- HNS-a. 
 
MARIN GRGETA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane, zamjenici  Župana, poštovane 
kolegice i kolege vijećnici ! 
 Moje je pitanje upućeno gospodinu  Županu. 
 Jedan od  najaktualnijih i  najvažnijih trenutno političkih pitanje u  zemlji je svakako 
pitanje brodogradilišta, odnosno  skorog  početka procesa privatizacije  brodogradilišta, kojeg 
je Vlada već  javno najavila. Tim će procesom biti obuhvaćena, ne samo  sva brodogradilišta 
u zemlji, koji su u biti veliki  socijalni, i ekonomski problem,  već i naše  pulsko brodogradilište  
«Uljanik», koji je s druge strane  socijalna i ekonomska  vrijednost, a ne problem. 
 Molim gospodina Župana da nam  da neku dodatnu informaciju , ukoliko je posjeduje, 
vezano za te moguće  scenarije, te ukoliko se ostvari taj cijeli scenariji koji je već sada vrlo 
izvjestan da će  i «Uljanik» u ovom ekonomski vrlo nepovoljnom trenutku ići u privatizaciju, 
kako se Istarska županija  misli postaviti i koje je mišljenje vlasti  u Istarskoj županiji po tom 
pitanju. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ :  
 
 Pitanje našeg brodogradilišta je  pitanje svih pitanja.  
    Naime, nekoliko tisuća  zaposlenih i  još nekoliko tisuća onih  koji  žive zahvaljujući  
konkurentnosti Uljanika je  zaista pitanje svih pitanja Istre, gospodarstva Istre. 
 Moram reći da  sudjelujem u tome već skoro  dva desetljeća. 
 I sada nakon puno burnih i vrlo  raznih situacija , vrlo raznih  Vlada koje smo imali  
čitavo ovo vrijeme od  demokracije do danas, a  sve  te Vlade su se na jedan ili na drugi 
način bavile Uljanikom, imamo situaciju u koju je za očekivati jednu vrst  privatizacije  
brodogradilišta u Hrvatskoj, a u sklopu toga i «Uljanika». Namjerno govorim malo dulje i 
opširnije , jer  mislim da je to iznimno  važno za naše grañane i  čitavu našu  županiju.   
 Sudjelovao sam u nekoliko razgovora i pogotovo želim naglasiti razgovor sa Olli  
Rhenom, koji je  vršio na neki način «pritisak» na Hrvatsku vladu  da se  brodogradilišta 
privatiziraju. I moram reći da je nakon dva razgovora koja smo imali i mog insistiranja na 
tome da se nikako ne provede privatizacija  anblok svih brodogradilišta, nego da se izuzme 
«Uljanik» iz te linearne privatizacije. Naravno, želim istaknuti i ulogu   potpredsjednika Vlade, 
gospodina  Polančeca u tome, koji  je isto tako bio vrlo nepopustljiv , kada je u pitanju bila 
promjena koncepta linearne privatizacije, da se «Uljanik» izuzme iz toga. Iu tom kontekstu 
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možemo reći da smo uspjeli. Meñutim,  ja se potpuno slažem sa vama da li je pametno u 
ovakvoj  ekonomskoj situaciji, u ovakvoj situaciji, kada se  nacionaliziraju  čak i banke, kada 
oni koji su oduvijek u Britaniji mislili  da je privatno vlasništvo svetinja, sada čak privatiziraju i 
banke, da ne kažem u Americi. I mi imamo situaciju da  privatiziramo brodogradnju. Mislim 
da  treba reći   da je to jedan zaista novi apsurd u ovoj zemlji. I pitanje je, - bit ću  potpuno 
jasan, - kako će ta priča završiti s ostalim brodogradilištima. Za pulsko brodogradilište znam 
da će završiti dobro, jer  ćemo mi svi stati iza toga brodogradilišta. Neće biti političkih igara 
oko to brodogradilišta, oko našeg «Uljanika» i nećemo im dozvoliti. Nismo to dozvolili ni do 
sada i moram reći  da u svemu tome imamo  vrlo snažnu podršku Gradonačelnika Grada 
Pule Borisa Miletića, čitavog  Gradskog vijeća Grada Pule, neovisno o poziciji ili opoziciji. Svi 
smo  solidarni  u  želji da potpuno jasno kažemo  s «Uljanikom» igre ne može biti. I ne 
zanima me ni Bruxelles, a kamo li  eventualno neka  nepodopština Vlade. Za sada  moram 
reći u Vladi  u ovom  trenutku, barem što se tiče potpredsjednika Polančeca, čini mi se da 
imamo više saveznika,  nego  nešto drugo, ali you never now, tako da u tom kontekstu  diktat 
Bruxellesa neće proći. Ako on bude išao u pravcu   promjene nekih situacija u  odnosu na 
današnju, neće proći. Mi moramo  biti  solidarni sa radnicima «Uljanika», Sindikatom, sa 
rukovodstvom «Uljanika» i država treba obeštetiti «Uljanik». Zato  želim jasno reći  
privatizacija  «Uljanika» uključuje i obeštećenje države na pomorsko dobro koje je ušlo u 
temeljni kapital «Uljanika». Država ga izuzima, - mi to razumijemo i  slažemo se  s time, - ali 
država onda  treba i obeštetiti «Uljanik» u tom kontekstu. Nema druge. Ne može biti drugih  
igara. 
 Što se tiče privatizacije,  natječaja i tko bi sve mogao biti partner u tome, ja se nadam  
da će Vlada sebi  zadržati diskretno pravo  da na kraju odluči  o tome tko  će zaista biti 
pobjednik na tom natječaju. Zato što eventualne špekulacije koje dolaze i do mene i 
saznanja koja dolaze do mene, a to je u pravcu da su za privatizaciju zainteresirana neka  
jadranska brodogradilišta, koja bi mogla, - to su uglavnom talijanska  brodogradilišta ili neka  
iz Dalekog Istoka, - ući u priču  privatizacije što bi značilo stvaranje od  «Uljanika» neke vrste 
rezervne proizvodnje nekakvih dijelova brodova, a ne znanje, a ne pamet, a ne inženjeri, 
koje danas «Uljanik» ima, a ne now have, a ne ulazak  u specijalne niše proizvodnje brodova 
koje je napokon «Uljanik» usvojio. I danas, za razliku od nekada, kada su odvi vrijedili  30, 40 
milijuna dolara, vrijede  200, 300 i  400 milijuna dolara brodovi koje proizvodi  «Uljanik».  To 
je ta vrijednost koju imamo, to je ta pamet koju Pula i Istra ima u  «Uljaniku». Tu pamet i tu 
vrijednost ćemo zaštiti ! Važni su nam radnici, važni su nam i oni koji  rade danonoćno  i 
mučno u našem škveru, ali  ipak znanje koje je nagomilano desetljećima u  «Uljaniku» je  
previše vrijedan da bi se bilo tko poigrao s time. Zato naša otvorena podrška Sindikatu, 
vodstvu  «Uljanika» i poruka Vladi, poruka Evropskoj komisiji, ova  Istra želi svoj  «Uljanik» i 
ova Istra  neće dozvoliti  igre oko «Uljanika» ! 
 To je ono što vam mogu reći . I zato  insistiramo na tome da partner,  ako se već ide 
u tu privatizaciju , i  ako već nema dovoljno mudrosti da se sačeka još godinu, dvije, tri dana, 
da doñe  do  neke vrste konjunkture na  tržištu, onda taj pical  moramo pretvoriti u  nešto to 
je jedan korektan odabir partnera koji  će sudjelovati  u privatizaciji  «Uljanika» i koji neće 
ugasiti «Uljanik» i  koji neće oteti pamet «Uljanika», nego koji  će upravo  suprotno, koji  će 
omogućiti  razvoj   «Uljanika». 
 Evo, to je ono što vam u ovom trenutku mogu reći. Sudjelovat ću, informirati  ću vas o 
tome koje  ćemo poteze vući, ali  u svakom slučaju računamo na podršku  svih vijećnica i 
vijećnika, kada je  pitanju takva politika prema «Uljaniku».  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Vijećnik zadovoljan odgovorom. 
 Riječ ima vijećnik Josip Anton Rupnik. 
      
JOSIP ANTON RUPNIK : 
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 Poštovani gospodine predsjedniče, Župane,  zamjenici  Župana, kolegice i kolege 
vijećnici, gosti i predstavnici  medija! 
 Eto, da ponovno počnemo rad u ovo  Skupštini, ja uobičajeno postavljam pitanja.  

Prvo pitanje  koje bih postavio odnosi se na Rockwool i postavljam ga predsjedniku 
Skupštine Istarske županije. 

Pitanje je vezan za zaključke  50. sjednice Skupštine Istarske županije od  15.012. 
prošle godine, a odnosi se na traženje odgovora od nadležnih ministarstava i drugih državnih 
institucija. 

Postavljam pitanje što će poduzeti Skupština Istarske županije, jer koliko sam 
informirana, nije  ni jedno ministarstvo ni druge institucije nisu dale  nikakve odgovore, osim 
Ministarstva pravosuña. Prošle je već sedam i pol mjeseci i jasno  da je  grubo kršen Zakon  
upravo od onih organa koji su  najodgovorniji da ga poštuju. 

Drugo je pitanje  i prijedlog,  postavljam ga gospodinu  Županu, a odnosi se na  
zaštitu okoliša od zagañenja u Istri, od  planiranih silnih golf igrališta, pa  me prvo interesira 
dokle se stiglo sa izrañenom  studijom, koja je trebala dati odgovore vezano za  potrebnim 
brojem golf igrališta na području Istre. 

Predložio bih da bi se u projekciji trebalo ugraditi da se poštuje  procedura  da 
izgradnja golf igrališta bi trebala biti tretirani kao izgradnja  deponija. To znači, tehnologija, 
procedura i kompletno  sva dokumentacija po istoj proceduri kao što se traži za deponiji, jer  
Istra nije jednaka kao  u drugim krajevima u Hrvatskoj. Ona je specifična i tu specifičnost mi  
tražimo da bude provedena da zaštitimo naše područje upravo  kroz takav način. I još 
predlažemo da obvezno  sva golf igrališta bi trebala imati i bio pročistače, jer znate da su 
otpadne vode jako štetne i otrovne.       
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Ako mi  dozvolite na prvo pitanje ja bih dao odgovor. 
 Nemamo što primijetiti na konstataciju vijećnika Josipa Antona Rupnika. Jedino 
možemo konstatirati da  je to  tko. Znači, da se nadležna ministarstva, odnosno nadležna 
državna tijela, nisu očitovala. Nama predstoji da im pošaljemo prigovor, odnosno da ih 
upozorimo  da nisu ispunili svoju obvežu, pošaljemo požurnicu i da vidimo koji  će biti njihovi 
odgovori.   
 Da li ste gospodine Rupniče zadovoljni odgovorom ? 
 (J.A. Rupnik : Da). 
 Zahvaljujemo . 
 Gospodine Župane imate riječ. Odgovorite na  drugi dio postavljenog pitanja. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Gospodine predsjedniče Skupštine, ako mi dozvolite, ja bih rekao samo jednu 
rečenicu u obliku informacije oko Rockwoola, jer je ono vrlo bitno pitanje. Nisam htio uzimati  
vrijeme našim vijećnicama i vijećnicima na početku, jer bih mogao dati stotine velikih i malih 
informacija o onome što sam radio od prošle Skupštine do današnje sjednice, ali možda oko  
Rockwoola samo da kažem to da sam u kontinuiranoj vezi  sa našim načelnik u Općini 
Pićan, gospodinom Ivanom  Frankovićem, da sam   upoznat i podržavam i sugerirao sam 
neka rješenja i odluke koje poduzima Općina Pićan glede zaštitite interesa grañana Općine 
Pićan, ali i okolnih općina, glede interesa zdravlja grañana. I u tom kontekstu očekujem neke 
poteze kojih  će nositelj biti  Općina Pićan. I ja očekujem da ćemo dati podršku Općini Pićan.  
Ja sam je osobno već izrazio.  Namjeravam to učiniti i na Dan Općine kada ću posjetiti 
Pićam na Dan Općine Pićan, ali  želimo jasno reći da  Općina, niti Istarska  županija, se neće  
miriti sa činjenicom da Rokwool ovako kako proizvodi više šteti nego koristi. I u tom 
kontekstu  Rockwool  će se morati dovesti u red ili  ćemo morati poduzeti sve što je u našoj 
moći, a  Općina Pićan treba biti nositelj toga , i ona  želi biti nosilac toga, to je vrlo važno i 
razrješenja ove nepovoljne situacije sa Rockwoolom. 
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To je informacija koju sam htio dati. 
Što se tiče golf terena, vi znate da imamo danas jednu  točku dnevnog reda koja se 

tiče izmjene  i dopuna Prostornog plana Istarske županije. I jedna od sustavnih  elemenata 
Izmjene i dopune  bit  će i golf tereni. Studija o golf terenima je praktički  gotova. Enormne  
analize su  napravljene, to su velike knjižurine, koje  radio i naš Zavod  za prostorno 
planiranje, ali i drugi stručnjaci  koji su  radili na toj Studiji i ta Studija  će doći pred vas. Golf, i 
golf igrališta i njihova površina, apsolutno ne smiju  štetiti  okolišu Istre. Golf igrališta štete 
daleko manje od  poljoprivredne proizvodnje, daleko manje od proizvodnje kukuruza, pšenice 
ili kupusa.  To sam već jednom izjavljivao. Vi  ćete dobiti te podatke, pa da ovdje o golfu 
razgovaramo  konkretno i korektno, jer svaka ljudska aktivnost, bilo koja ona bila, pa i 
poljoprivrede, bilo kakva bila, pa i ekološka poljoprivreda, na kraju  šteti okolišu, jer  šteti, 
htjeli mi to ili ne. Na neki način uvijek šteti,  svaka ljudska aktivnost, pa tako i golf igrališta.  
Naravno je da šteti, ali je pitanje da ili ne. 

I ja  ću gospodine predsjedniče izaći s jednom inicijativom da svi zajedno  posjetimo 
novo golf igralište, koje je sada napokon prvo izgrañeno u Istri, i da taj bauk oko golfa 
pokušamo  napokon svi zajedno raskrinkati ili reći  to  je bauk i ne želimo golf igralište u  Istri. 
Ne želim nikome raditi reklamu, ali kao što znate, na području Grada Umaga je izgrañeno 
prvo golf igralište, koje je praktički već u funkciji. Otvaranje  će biti  krajem ovoga mjeseca. I 
ja znam da nisam jedini golfer u ovoj Skupštini, imamo još jednoga kao što vidimo ovdje, - 
šalu na stranu, - imamo još nekih ovdje ili  golfericu jednu  i moći  ćemo,  ne zbog drugih 
razloga, nego zaista zbog  objektivnosti, vidjeti što znači jedno golf igralište na području Istre, 
jer se slažem s vama, gospodine Rupnik, da je Istra  posebno senzibilna zbog kraškog 
područja, zbog svih onih  elemenata koji su na nekim  dijelovi Istre, pogotovo osjetljivi. 
Studija  je gotova i imat ćete priliku vidjeti komparativnu  analizu svih  golf igrališta 
predviñenih u Prostornom planu, sa svim ekonomskim  elementima, ali  i zaštite okoliša, 
kulturnih dobara, ruralnog područja, vlasništva, vrlo  važnog elementa vlasništva na 
pojedinom području i zajednički  ćemo odlučiti koliki broj  ćemo golf igrališta ukinuti, jer ja 
jesam zato da jedan broj igrališta ukinemo u Istarskoj  županiji. Ja sam to  rekao  u prošlom, 
sazivu, ponavljam to i sada. Ali je taj Prostorni plan donošen i sve ove  studije koje su se 
radile oko golf igrališta, rañene su  krajem devedesetih godina, kada objektivno, - zato  želim 
reći  i za sebe, da sam imao  vrlo malo znanja  o golfu, gotovo nikakvo, - i svi smo mislili da 
nam zaista treba puno  golf igrališta za  razvoj  turizma. Treba nm dosta golf igrališta, ali ne 
onoliko koliko ih je u  Prostornom planu Istarske županije u ovom  trenutku. I zato  ćemo 
imati prilike  zajednički razgovarati. I ja vas pozivam, možda ne na dan otvaranja, jer će biti 
prisutan  predsjednik Mesić, bit  će velika gužva, neće se moći upoznati u detalje, li  mislim 
da je vrlo važno da sa ljudima koji su napravili prvo golf igralište u Istri, doñemo tamo, da 
vidimo , objektivno razgovaramo, koji su  to sva gnojiva kojima se tretira  trava, koji su 
problemi potrošnje vode , koji su problemi u krajobrazu, koliko je to poremetilo okoliš u 
smislu krajobrazne ljepote ili arhitekture Istre, što je to donijelo, koji su ekonomski parametri, 
ekonomski pokazatelji.  

Ja sam siguran da 10, 15  golf igrališta Istri  za konkurentnost turizma treba. Ne može 
se dogoditi da jedna Italija, jedna Turska, koja prije  15, 20 godina je imala kreveta koliko 
jedan Mali Lošinj, danas ima  dvadesetak golf igrališta u jednoj zoni koja je velika manje od 
zapadne obale Istre, u svakom slučaju. To je  nedopustivo. Mi smo izgubili na konkurentnosti 
našeg gospodarstva, a ovdje imamo i renomiranih gospodarstvenika iz područja turizma, koji 
znaju da gubitak konkurentnosti našega turizma leži i na  činjenici  da nisu na vrijeme 
odgovorili na izazove izgradnje golf terena.  A Zakon o golfu koji je donesen, koji je bio veliki 
bauk, na kraju što se  dogodilo,  ništa posebno se nije dogodilo.  

S jedne strane  želim zaista iskazati  maksimalno razumijevanje za zalaganje 
gospodina Josipa Antona Rupnika vezano za zaštitu okoliša, ali  želim da taj  balans izmeñu  
ekonomije i zaštite okoliša, zaista pokušamo do kraja izbalansirati, a vjerujem da nam je 
upravo  iskustvo prvog golf igrališta definitivno napokon izgrañeno u Istri po  standardima koji 
su danas standardi, ne ono Brijunsko igralište, nego današnjim standardima, da će nam 
napokon  dati i pravu mjeru i pravi osjećaj zauzimanja prostora i  vrijednosti ili gubitka 
vrijednosti ili vrijednosti koje  će ovaj prostor dobivati.                                                        
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DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem. 
 Sada u 18,20 sati (do sada sjednica  traje 1:17:38 sati ) ističe  60 minuta, ali obzirom 
da smo svako  malo  imali prekoračenja koje minute u svojim medijacijama,  predlažem da 
još damo riječ gospodinu Vladi Ivetiću da postavi pitanje, a onda nam ostaju  još troje kolege 
za postavljanje  vijećničkog pitanja Mislim da ćete se složiti ili da uputite pitanje u pismenom 
obliku  na koje morate dobiti  odgovor u roku od  30  dana ili da se pripremite za narednu 
sjednicu da postavite pitanje.  
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Hvala gospodine predsjedniče ! 
 Pozdravljam sve prisutne , gospodina Župana, kolege vijećnike i vijećnice ! 
 Htio sam postaviti par pitanja gospodinu  Županu, s obzirom da sam  bio načelnik 
Općine Tinjan u proteklo mandatu. Još me neke stvari iritiraju, jer nekako  smatram sa sam  
zajedno sa  svojim Općinskim vijećem u prvom sazivu, - bili  smo u koaliciji sa  vašom 
strankom (IDS-om),- na  neki način bili  možda zakinuti i zanemareni od strane županije. 
 Prije svega  želio bih vam postaviti, gospodine Župane, pitanje: zbog  čega se nismo 
nikada sastali, recimo, svi načelnici, svih 31 načelnik, osim jednog  dana na inicijativu 
gospoñe Šuran u Fažani i jednog dana kada sam sazvao načelnike u Općini Tinjan. 
 Mislim da je bilo prostora  da se nañemo i da jedna mala Općina Tinjan, Karojba, 
Višnjan, Bale, sigurno imaju  razloga  razgovarati sa  Županom, sa Poglavarstvom Istarske  
županije, jer problema sigurno imamo više od ostalih gradova koji imaju  jače proračune i 
tome slično 
 Ponukalo me je na to pitanje  i to  što vaša  Podružnica IDS-a u Tinjanu uporno tvrdi 
da je zbog nesuradnje mene, kao načelnika i Općine Tinjan , u kojem je Vijeću sjedila i  
koalicija  koja  je  bila sa vama ( sa IDS-om) , a bili su s nama u koaliciji, da smo mi izgubili 
negdje  2 milijuna kuna pomoći unazad 4 godine. Naprosto u te stvari ne mogu  vjerovati, jer  
ako  sam ja pogriješio kao načelni ili  ako je to  pogriješio kompletno  vijeće,  ja bih volio  od 
vas dobiti odgovor. Ako smo mi pogriješili  da vidimo barem zašto smo pogriješili i da se ne 
bi  možda   to desilo  novim načelnicima, pogotovo  načelnicima u Istarskoj  županiji, koji su  
nezavisni i  koji nisu na  vlasti, recimo, IDS ili SDP-e. 
 Konkretno pitanje  i za sve ove  druge. 
 Hvala  vam na odgovoru unaprijed. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala kolega Ivetiću. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine vijećniče ! 
 Vidim da ne izlazite iz okvira prošlosti, ali što se može. 
 Ja volim biti okrenut budućnosti i govorit ćemo o projektima razvoja  svake naše 
općine, pa tako i Tinjana. Vjerojatno ne na ovoj  Županijskoj skupštini,  možda djelomično i  
da, ali razgovarat ćemo na drugi način. To je ono što ja  želim kao  Župan i  činiti u ove 
naredne  4 godine. Želim imati produktivne sastanke. Produktivni sastanci su sigurno 
sastanci  kada se sastanem s vama ili kada sam se sastajao s vama ili sa svim  
gradonačelnicima i načelnicima.  
 Ja sam imao prilike sjediti na mnogo neproduktivnih sastanaka i ne želim biti  autor  
neproduktivnih sastanka već želim biti sazivač produktivnih sastanaka, na kojima  ćemo  
razgovarati  zaista sa rezultatom i krajnjim uspjehom, i to činim  na način da razgovaram sa 
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našim načelnicima i gradonačelnicima najčešće bilateralno, kao što smo vi i ja razgovarali 
bilateralno. Dakle, načelnik  općine – župan, gradonačelnik – župan. Eventualno za neke 
teme znam skupiti i pozvati  na sastanak   predstavnike  raznih područja, da li je  to 
Labinština, Bujiština, Puljština , netko drugi itd., bilo koje područje Istre. 
 To je drugi način  sastanka. 
 Treći način sastanka je i plenarni sastanak. Imamo smo ih ovdje u ovoj prostoriji, ali 
objektivno ti plenarni sastanci, pokazalo je to moje  dosadašnje iskustvo, se svode na to mi 
kažemo iz  županije ono što mislimo i što  trebamo i na kraju to završi sa jednim sastankom 
koji traje kratko, u kojemu  ne čujemo do kraja iskreno ono što se misli, a  na način da 
razgovaramo u  4 oka ili  bilateralno , kako  sam rekao, to je  funkcija sastanka, jer  onda i ja 
znam  dobro  probleme naših  općina, i to svake općine, pitajte  bilo koje općine, pa i  vaše 
gdje vi  živite ili bilo koje druge općine, ja  poznajem probleme, jer upravo njegujem sastanke  
sa načelnicima i gradonačelnicima direktno. 
 Isto tako  sa gradonačelnicima imamo koordinaciju zbog više  razloga. Jedna je na 
primjer sustav izdavanja  lokacijskih i grañevinskih dozvola, koji je vrlo važan sustav. I  tu 
smo  vrlo operativno i vrlo produktivno, kao što znate, odradili naše obveza, jer danas Istra 
prednjači po broju  riješenih predmeta li po dinamici rješavanja predmeta za izdavanje  
lokacijskih i grañevinskih  dozvola u našoj zemlji. Naravno, da tu postoje i druge obveze, kao 
što  je zajedničko vlasništvo. Zajedničko vlasništvo, na primjer  prije sam spominjao Plinaru  
d.o.o. Pula, gdje Grad Pula i Istarska županija imaju zajedničko vlasništvo. Naravno da 
bilateralni susret jednog  župana  i Gradonačelnika Pule donosi rezultate sasvim konkretne, 
kao što je to  sa načelnicima naših malih ili velikih  općina. 
 Prema tome nema nikakvih razloga  da zajednički ne pozove i sve načelnike.  
   Evo, prekjučer smo bili svi zajedno. Na moju inicijativu predsjednik Mesić je prihvatio  
da se sastane a gradonačelnicima. Sastao se  gradonačelnicima. I kasnije, takoñer na moj 
inicijativu, primio je i sve načelnike  naših općina. 
 Dakle, bili  smo prije nekoliko danas kod predsjednik Mesića  i na neki način upoznali 
predsjednika sa  radom, političkim životom Istre. 
 Prema tome apsolutno nitko ne bježi od zajedničkog  sastanka, zajedničkih  susreta, 
ali dozvolite mi  da stil  rada prilagodim rezultatima. Ja sam pokazao kao  Župan Istarske 
županije  da iza mene stoje konkretni i vrlo jaki  rezultati, vrlo veliki rezultati. I vjerujem i u 
sugestije u  radu  pojedinih općina i moja uloga u razvoju  pojedinih općina je bila iznimno  
velika. To će vam priznati i mnogi načelnici, pa i oko vaše općine, kao što znate i oko  ceste 
Tinjan – Sveti Petar u  Šumi, na koju inauguraciju nisam uspio doći, ali moja uloga nije bila 
baš  tako beznačajna, kao što i na fešti istarskog pršuta, na jednoj lijepoj manifestaciji, koja 
se organizira u vašoj općini, gdje je moje sudjelovanje vrlo važno  iz mnogih razloga. Na taj 
način pokazujemo  želju za zajedničkom  suradnju.  Ima tu i mnogo  drugih projekata i kada 
je  u pitanju  vodovod i kada su u pitanju drugi infrastrukturni projekti. 

Ja bih htio samo naznačiti da imamo kontinuiranu komunikaciju, a ja mislim da je to 
najvažnije, imati kontinuiranu komunikaciju e-mailom, SMS-om,  telefonom, ako treba 
svakodnevno. I  reći ću  vam koji  je «najdinamičniji» načelnik, gospodin Mijandrušić iz  
Općine Gračišće. To je  čovjek  koji me ne zove baš svaki dana, ali svakih tri dana me 
sigurno zove. Ja nisam  sklon da me baš zovu  svaki dan načelnici, jer bih  trebao imati 
cigarete i  telefonskih  poziva  dnevno najmanje samo s te linije , ali je  činjenica  da  
komunikacija je otvorena, prijateljska, i  ono što  želim posebno naglasiti, neovisno o 
političkim  bojama, i vi to jako dobro znate.  Izmeñu nas dvoje nikada nije bilo problem u 
komunikaciji, nikada niti sa kolegama koje pripadaju vašoj političkoj opcije  nije  bilo 
problema u komunikaciji. Kad god je nešto  trebalo,  ako smo mogli, smo  to  napravili. 
Podržali smo koliko god smo mogli. Isto tako sa kolegama iz HDZ-ea. Meni je jedan od  
najboljih načelnika  s kojim odlično  surañujem je sigurno načelnik Općine  Sveti Petra u 
Šumi, i to mi nije  teško reći, jer je to istina, kao što je i  načelnik Općine Barbana  iz redova 
SDP-e. I mi imamo kontinuiranu suradnju, kontinuiranu   komunikaciju i  želim s time 
nastaviti.  
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Apsolutno ne izbjegavam nikakav plenarni sastanaka, ali u ovom trenutku nisam 
smatrao  to rješenjem za ono što sam uspio napraviti, a to je  ritam i dinamika komunikacije 
sa našim načelnicima, načelnicama i gradonačelnicima.          

 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodine Župane.  
 Gospodine Ivetiću, imate li dopunsko pitanje !? 
   (V. Ivetić : Dobro!/. 
 Mi smo praktički iscrpili  i vrijeme za pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije. Mislim 
da smo postavili dosta vijećnički pitanja.  Ostali su još za postaviti  vijećničko pitanje 
gospodin :  Ivo Uccio Miletić,  Gvido  Jermaniš, Nenad Čendak, bez obzira što još uvijek  nije  
županijski vijećnik, ali ja sam uvjeren da  će to danas postati.  
 Predlažem, ako se slažete, da u pisanom obliku postavite  pitanje  Županu, ako se 
radi o pitanjima koja su  hitna, ako ne da  se na slijedećoj sjednici dogovorite unutar vašeg 
Kluba vijećnika  i da postavite pitanje 
 
 AD - 3 

a. Odluka o stavljanju mandata člana Županijske skupštine Istarske 
županije u mirovanje (Stjepan Gabri ć) 

b. Odluka o ostavci člana Županijske skupštine Istarske županije 
(Lino Červar) 

c. Verifikacije mandata vije ćnika Županijske skupštine Istarske 
županije 

d. Svečane prisege vije ćnika Županijske skupštine Istarske županije 
 

Predsjednik  DINO KOZLEVAC , ističe da je vijećnik Stjepan Gabrić nakon posljednje 
sjednice Skupštine Istarske županije dao izjavu kojom mandat vijećnika stavlja u mirovanje, 
a vijećnik Lino Červar je podnio ostavku. Na prošloj sjednici je i Sandro Jurman podnio 
ostavku, ali nije imenovan novi člana jer tada nije se imala odluku stranke o zamjeni za njega 
, pa će se to sada učiniti.  

Verificirat će se mandat njihovih zamjena i zamjenu za pokojnog kolegu Alena 
Lakovića. 

Osim toga, neki vijećnici iz opravdanih razloga nisu prisustvovali 1. sjednici 
Skupštine, pa će zajedno s novim vijećnicima dati i prisegu . 

 Poziva predsjednicu Mandatno-verifikacijske komisije, Luciju Debeljuh da u ime 
Mandatno-verifikacijske komisije podnese Izvješće. 

 
LUCIJA DEBELJUH , podnijela je IZVJEŠ ĆE MANDATNO-VERIFIKACIJSKE 

KOMISIJE, sa 2 sjednice Županijske skupštine Istars ke županije, održane 3. kolovoza 
2009. godine 

  
Temeljem članka 24. Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije ("Službene 

novine Istarske županije", broj 2/07 – pročišćeni tekst), Mandatno - verifikacijska komisija, na 
sjednici održanoj dana 3. kolovoza 2009. godine, u sastavu: 

 
1. LUCIJA DEBELJUH, predsjednica 
2. SERGIO BASKIJERA, član 
3. VIKTOR KRAPLJANOV, član, 

 
utvrdila je sljedeće činjenice: 
1. da je izabrani kandidat s liste HDZ-HSS, STJEPAN GABRIĆ iz Pazina, V. C. Emina 

8, dana 16. lipnja 2009. godine, stavio mandat vijećnika Županijske skupštine 
Istarske županije u mirovanje zbog preuzimanja dužnosti vijećnika Gradskog vijeća 
Grada Pazina. 
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2. da je izabrani kandidat s liste HDZ – HSS, LINO ČERVAR iz Umaga, Šetalište V. 
Gortana 58, dana 27. srpnja 2009. godine  podnio ostavku na dužnost člana 
Županijske skupštine Istarske županije. Predmetna ostavka ovjerena je kod javnog 
bilježnika Željka Krajine u Umagu pod brojem OV-5995/09, 20. 07. 2009. 
Uvidom u Odluku Županijske organizacije Hrvatske demokratske zajednice Istre 

URB: 10/5-09/403 od 10. srpnja 2009. godine, Mandatno-verifikacijska komisija konstatirala 
je slijedeće: 

Umjesto Stjepana Gabrića, kao zamjena za vijećnika u Skupštini Istarske županije 
odreñuje se ZVONIMIR ČOGA iz Funtane, Frane Blečića 13 (6. na listi HDZ-HSS) 

Umjesto Lina Červara, kao zamjena za vijećnika u Skupštini Istarske županije 
odreñuje se IVAN BUBIĆ iz Pazina, V.C. Emina 10 (23. na listi HDZ-HSS) 

Umjesto pokojnog vijećnika Alena Lakovića, dužnost vijećnika obnašat će slijedeći na 
listi Nezavisne liste Plinia Cuccurina, NENAD ČENDAK iz Višnjana, Kadore 6 (10. na 
Nezavisnoj listi Plinia Cuccurina) 

Odlukom Županijske organizacije HSLS-a Istarske županije Broj: __ od 1. kolovoza 
2009. godine, kao zamjena za Sandra Jurmana koji je podnio ostavku na konstituirajućoj 
sjednici Skupštine Istarske županije, dužnost vijećnika obnašat će Ivica Mikulčić iz Poreč ( na 
listi HSU i HSLS-a) 

Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija utvrñuje sljedeće akte: 
 a) 

ODLUKU 
o stavljanju mandata člana Županijske skupštine Istarske županije u mirov anje  

Članak 1. 
Ovom Odlukom utvrñuje se da vijećnik Stjepan Gabrić stavlja mandat vijećnika 

Županijske skupštine Istarske županije u mirovanje, zbog obnašanja nespojive dužnosti. 
Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 
Istarske županije". 

 
RJEŠENJE 

o verifikaciji mandata člana Županijske skupštine Istarske županije 
I. 

Umjesto vijećnika Stjepana Gabrića, verificira se mandat vijećnika Županijske skupštine 
Istarske županije ZVONIMIRA ČOGE iz Funtane, F. Blečića 13. 

II. 
 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 

 b) 
ODLUKU 

o prestanku mandata članu Županijske skupštine Istarske županije  
Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrñuje se da Linu Červaru prestaje mandat vijećnika Županijske 
skupštine Istarske županije. 

Članak 2. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 

novinama Istarske županije". 
 c) 

RJEŠENJE 
o verifikaciji mandata člana Županijske skupštine Istarske županije 

I. 
Umjesto vijećnika Lina Červara, verificira se mandat vijećnika Županijske skupštine 

Istarske županije IVANA BUBIĆA iz Pazina, V. C. Emina 10. 
II. 

 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 
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RJEŠENJE 

o verifikaciji mandata člana Županijske skupštine Istarske županije 
I. 

Umjesto pok. vijećnika Alena Lakovića, verificira se mandat vijećnika Županijske 
skupštine Istarske županije NENADA ČENDAKA iz Višnjana, Kadore 6 

II. 
 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 
 

RJEŠENJE 
o verifikaciji mandata člana Županijske skupštine Istarske županije 

I. 
Umjesto vijećnika Sandra Jurmana, verificira se mandat vijećnika Županijske skupštine 

Istarske županije Ivici Mikulčić iz  Poreča. 
II. 

 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 
 Hvala lijepa. 
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC,  utvrñuje daje Skupština primila na znanje Izvješće 
Mandatno verifikacijske komisije. O njemu se ne glasujemo i ne  odlučuje. 

d)   
Poziva vijećnike Plinia Cuccurina i Voju Kličkovića koji su opravdano izostali s prošle 

sjednice, te nove vijećnike Nenada Čendaka, Zvonimira Čogu, Ivana Bubića i Ivicu Mikulčića, 
da ustanu kako bi položili svečanu prisegu.  

Čita tekst prisege na hrvatskom i talijanskom jeziku, a spomenuti  vijećnici će  
prisegnuti riječima PRISEŽEM ili LO GIURO. 

“ Prisežem da ću prava i obveze člana Skupštine Istarske županije obavljati 
savjesno i odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske 
županije i da ću se u obavljanju dužnosti člana Skupštine Istarske županije pridržavati 
Statuta Istarske županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre".  
  

“Giuro che svolgerò coscienziosamente e con respons abilità I'incarico 
derivatomi dei diritti e doveri di membro dell'Asse mblea regionale, per lo Sviluppo 
economico, culturale e sociale della Regione Istria na, che mi atterrò allo Statuto della 
Regione Istriana nell'espletamento dei miei doveri di membro, a che tutelerò e 
affermerò le peculiarità dell'Istria." 
 
VOJO KLIČKOVIĆ : «Prisežem» 
 
PLINIO  CUCCURIN : «Prisežem» 
 
IVICA MIKULČIĆ : «Prisežem» 
 
IVAN BUBIĆ : «Prisežem» 
 
ZVONIMIR ČOGA : «Prisežem» 
 
NENAD ČENDAK : «Prisežem» 
 
 Čestita novim vijećnicima i poziva ih da potpišu tekst  svečane prisege.  
 
             AD – 4 GODIŠNJI OBRAČUN PRORAČUNA  ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 
                          2008. GODINU 
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               Predlagatelj je Poglavarstvo Istarske  županije. 
               Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dala  SLAVICA BENČIĆ - 
KIRAC ,  pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije Istarske županije. 
                U pojedinačnoj  raspravi  sudjelovao je vijećnik  VLADO IVETIĆ.        
                Predsjednik  DINO Kozlevac , zaključuje  raspravu i daje na glasanje Godišnji 
obračun Proračuna Istarske županije za 2008. godinu, te nakon  glasovanja utvrñuje  da je 
Skupština sa 25 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 8 «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela                                              
                                                     Z A K L J U Č A K 
 
o prihva ćanju  Godišnjeg  obra čuna   Prora čuna  Istarske županije za  2008. godinu  

 
AD – 5 POLUGODIŠNJI  IZVJEŠTAJ PRORA ČUNA ISTARSKE ŽUPANIJE I 
             POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ FONDA ZA RAZVOJ  
             POLJOPRIVREDE I AGROTURIZMA ISTRE ZA R AZDOBLJE 1.01. – 
             30.06.2009. GODINE 
 
Predlagatelj je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dala  SLAVICA BEN ČIĆ-KIRAC ,  

pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije Istarske županije. 
U raspravi su sudjelovali  : PLINIO CUCCURIN, u ime Kluba NEZAVISNIH  

vijećnika; u pojedina čnoj  raspravi : TULLIO  FERNETICH,  TEDI CHIAVALON,  IVO 
UCCIO MILETIĆ, TEDI CHIAVALON, replika, IVO UCCIO MILETI Ć, replika, ALEN 
ROSANDA, TEDI CHIAVALON, ispravak krivog navoda, VE DRAN GRUBIŠIĆ, odgovori 
na postavljena pitanja.  

Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje  na glasanje Polugodišnji 
izvještaj Proračuna Istarske županije i Polugodišnji izvještaj Fonda za razvoj poljoprivrede i 
agroturizma Istre za razdoblje 1. 01. - 30. 06. 2009. godine, te nakon  glasovanja utvrñuje da 
je  Skupština s  24 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  10 «SUZDRŽANIH»  glasova 
donijela  

        POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ  
 
 Proračuna Istarske županije i Polugodišnji izvještaj Fond a za razvoj poljoprivrede i 
agroturizma Istre za razdoblje 1. 01. - 30. 06. 200 9. godine 

 
 AD – 6 POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ PLANA  GRA ðENJA I ODRŽAVANJA 
                  ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH  CESTA ZA RAZDOBLJE OD 1.01. DO 
                  30.06.2009. GODINE 
 

Predlagatelj je Župan Istarske  županije. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao ROBI ZGRABLI Ć, ravnatelj 

Županijske uprave za  ceste. 
U  raspravi su sudjelovali : ALEN ROSANDA, u ime Kluba NEZAVISNIH vije ćnika,  

ROBI ZGRABLI Ć, odgovori na postavljena pitanja, MARINO ROCE, u i me Kluba 
vijećnika  HDZ-e, ROBI ZGRABLI Ć, odgovori na postavljena pitanja; u pojedina čnoj  
raspravi : NEVIA POROPAT, u ime Kluba vije ćnika IDS- HNS. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje na glasanje Polugodišnji 
izvještaj Plana grañenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za razdoblje od 1. 01. do 30. 
06. 2009. godine , te nakon  glasovanja utvrñuje  da je  Skupština sa  32 glasova «ZA», bez  
glasova  «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM»  glasom, prihvatila 

 
    POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
 

Plana grañenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za razdoblje od 1. 01. do 30. 06. 
2009. godine  
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 AD – 7  PRIJEDLOG ODLUKE O  IZMJENI I DOPUNI  ODLUK E O IZRADI 
                   IZMJENA I DOPUNA  PROSTORNOG PLA NA  ISTARSKE 
                   ŽUPANIJE 
 AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O  IZRADI IZMJENA I DOPUNA   
                  PROSTORNOG PLANA  ISTARSKE  ŽUPAN IJE 
  

Skupština je a 33 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova,  prihvatila prijedlog da se  za  7. i 8. točku dnevnog reda dade zajedničko 
obrazloženje. 

 Predlagatelj za 7. i 8. točku dnevnog reda  je Župan Istarske  županije. 
Uvodno obrazloženje za 7. i 8. točku dnevnog reda je dala  INGRID PALJAR , 

ravnateljica Zavoda za prostornog reñenje Istarske županije.    
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje 

raspravu i daje na  glasanje točku Ad  7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi 
Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije, te nakon glasovanja utvrñuje da je  
Skupština sa  29 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijela  

     O D L U K U    
 

o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Izmjena i dopuna  Prostornog plana Istarske županije 
  

Zatim daje na glasanje  točku Ad. 8 Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna 
Prostornog plana Istarske županije, te nakon  glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 30  
glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
     O D L U K U 

 
o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske  županije 

 
 AD – 9 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I  DOPUNAMA  OD LUKE O 
                  OSNIVANJU  KULTURNIH VIJE ĆA ISTARSKE ŽUPANIJE 
 

Predlagatelje  je  Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao  VLADIMIR TORBICA , 

pročelnik Upravnog odjela za  kulturu Istarske  županije.  
Pošto se nitko nije  javio za riječ predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje  raspravu 

i daje na glasanje Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju kulturnih 
vijeća Istarske županije, te nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa 26 glasova «ZA», 
bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
    O D L U K U 
 
o Izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju  kulturni h vije ća  Istarske županije    

 
 AD – 10 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVA ĆANJU IZVJEŠĆA O  STANJU 
                    ZAŠTITE  I  SPAŠAVANJA NA PODRU ČJU ISTARSKE  ŽUPANIJE 
                    I  SMJERNICA ZA ORGANIZACIJU  I  RAZVOJ SUSTAVA 
                    ZAŠTITE I SPAŠAVANJA NA PODRU ČJU  ISTARSKE ŽUPANIJE 
                    ZA RAZDOBLJE  OD 2009. – 1013. GODINE 
 
    Predlagatelj je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 

Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao DENIS STIPANOV,  voditelj 
Službe zaštite i spašavanja  pri Vatrogasnoj zajednici Istarske  županije.   
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Pošto  se nitko nije ja vio za  riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje 
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite i 
spašavanja na području Istarske županije i Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite 
i spašavanja na području Istarske županije za razdoblje od 2009. do 2013. godine, te nakon 
glasovanja utvrñuje  da je  Skupština sa  17 glasova «ZA»,bez glasova «PROTIV» i 10 
«SUZDRŽANIH  glasova, donijela  

 
    Z A K L J U Č A K 

 
o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite i spašavanja na području Istarske županije i Smjernica 
za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Istarske županije za 
razdoblje od 2009. do 2013. godine 

 
 AD – 11 PRIJEDLOG ODLUKE O DRUGIM  IZMJENAMA I DOPU NAMA 
                    ODLUKE PLANA NABAVE  ISTARSKE  ŽUPANIJE  U   
                     PRORAČUNSKOJ  2009. GODINI 
 
 Predlagatelj je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dala SLAVICA BENČIĆ- KIRAC ,  
pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije Istarske  županije. 
  Pošto  se nitko nije ja vio za  riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje 
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Odluke o Drugim Izmjenama i dopunama Odluke 
plana nabave Istarske županije u proračunskoj 2009. godini, te nakon  glasovanja  
utvrñuje d je  Skupština sa 24 glasova ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova ,  donijela 
      

O D L U K U 
 

o Drugim Izmjenama i dopunama Odluke plana nabave I starske županije u 
prora čunskoj 2009. godini 
 

 AD – 12 PRIJEDLOG ODLUKE O  ODOBRAVANJU  NABAVE  
                    UGOSTITELJSKE  OPREME ZA PRAKTI KUME  U SREDNJOJ 
                    ŠKOLI MATE BLAŽINE  LABIN, ŠKOL I ZA TURIZAM, 
                    UGOSTITELJSTVO I TRGOVINU PULA,  STRUKOVNO  ŠKOLI 
                    EUGENA KUMIČIĆA ROVINJ I TURISTIČKO-UGOSTITELJSKOJ  
                    ŠKOLI ANTONA ŠTIFANI ĆA POREČ 
 
 Predlagatelj je Župan Ivan Jakovčić, Župan Istarske  županije. 

Pošto  se nitko nije ja vio za  riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje 
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Odluke o odobravanju nabave ugostiteljske opreme za 
praktikume u Srednjoj školi Mate Blažine Labin, Školi za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu 
Pula, Strukovnoj školi Eugena Kumičića Rovinj i Turističko-ugostiteljskoj školi Antona 
Štifanića Poreč , te nakon  glasovanja utvrñuje  da je  Skupština sa 24 glasova «ZA», bez 
glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 

 
    O D L U K U 

o odobravanju nabave ugostiteljske opreme za prakti kume u Srednjoj školi Mate 
Blažine Labin, Školi za turizam, ugostiteljstvo i t rgovinu Pula, Strukovnoj školi Eugena 
Kumi čića Rovinj i Turisti čko-ugostiteljskoj školi Antona Štifani ća Poreč  
 

1. Odobrava se nabava ugostiteljske opreme za prakt ikume u 
SŠ Mate Blažine Labin, Školi za turizam, ugostitelj stvo i  
trgovinu Pula, Strukovnoj školi  Eugena Kumi čića Rovinj i 
TUŠ Antona  Štifani ća Poreč 
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2. Utvrñuje se da  ukupna procijenjena vrijednost  
ugostiteljske  opreme iz to čke  1. ove Odluke iznosi  
1.032.786,89 kuna 

3. Za izvršenje ove odluke zadužuju se  župan Istar ske 
županije i Upravni odjel za obrazovanje, sport i te hni čku 
kulturu. 

4. Ova odluka stupa  na snagu  danom objave u «Služ benim  
novinama Istarske županije». 

         
 AD – 13 PRIJEDLOG ODLUKE O I. IZMJENAMA  I DOPUNAMA   POPISA 
                    PRIORITETA ZDRAVSTVENIH USTANOV A  ZA RASPORED 
                    DECENTRALIZIRANIH  FUNKCIJA U 2 009. GODINI  
 
 Predlagatelj je  Župan Ivan Jakovčić, Župan Istarske  županije. 

Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dala  SONJA  GROZIĆ- 
ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela  za zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske županije.  

Pošto  se nitko nije javio za  riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu 
i  daje na glasanje Prijedlog Odluke o I. izmjenama i dopunama Popisa prioriteta 
zdravstvenih ustanova za raspored decentraliziranih funkcija u 2009. godini, te nakon 
glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa 24 glasova ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova ,  donijela 

 
     O D L U K U 

 
o I. izmjenama i dopunama Popisa prioriteta zdravst venih ustanova za raspored 
decentraliziranih funkcija u 2009. godini 
 

1. Utvrñuje se  I. izmjene i dopune Popisa prioriteta 
zdravstvenih ustanova za raspored decentraliziranih  
funkcija u 2009. godini u dijelu koji se odnosi  na  
zdravstvenu  ustanovu  Istarski domovi zdravlja 

2. Popis I. Izmjena i dopuna prioritet je u prilogu  ovoga 
akta i  čini njegov sastavni dio 

3. Ova Odluka , prilogom, dostavit  će se na  
suglasnost Ministarstvu  zdravstva i socijalne skrb i 
Republike Hrvatske 

4. Rok za provedbu  ove Odluke je 31.12.2009. 
5. Ova Odluka stupa na snagu  danom objave u 

«Službenim novinama» Istarske županije 
 AD – 14 

a) Prijedlog Odluke o prihva ćanju Izvješ ća o radu Uprave i 
     Nadzornog odbora    trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č za 
     2008. godinu, 
b) Prijedlog Odluke o prihva ćanju Izvješ ća Uprave o stanju 
     trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č 
c) Prijedlog Odluke o prihva ćanju Temeljnih financijskih izvješ ća 
     trgova čkog  društva MIH  d.o.o. Pore č za 2008. godinu 
d) Prijedlog Odluke o raspodjeli dijela zadržane dobit i 
     Trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č 
e) Prijedlog Odluke o davanju razrješnice članovima Nadzornog 
     odbora trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č 
f) Prijedlog Odluke o davanju razrješnice Upravi trgov ačkog 
     društva MIH d.o.o. Pore č  
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 Predlagatelj je  Župan Ivan Jakovčić, župan Istarske županije.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao   DARKO KADUM ,  direktor  

trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč.  
 U  raspravi je sudjelovao  TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje  raspravu i daje  pojedinačno na 
glasovanje  Prijedlog Odluka od a) do f): 
a) o prihvaćanju Izvješća o radu Uprave i Nadzornog odbora trgovačkog društva MIH d.o.o. 
      Poreč za 2008. godinu, 
b) o prihvaćanju Izvješća Uprave o stanju trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč  
c) o prihvaćanju Temeljnih financijskih izvješća trgovačkog društva MIH  d.o.o. Poreč za 

2008. godinu društva MIH  d.o.o. Poreč za 2008. godinu 
d) o raspodjeli dijela zadržane dobiti Trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč 
e) o davanju razrješnice članovima Nadzornog odbora trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč 
f) o davanju razrješnice Upravi trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč,   
te nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa  21 glasom «ZA»,bez glasova «PROTIV» i 
bez «SUZDRŽANI»  glasova, donijela 
 
  O D L U K U 
o prihva ćanju 
a) Izvješća o radu Uprave i Nadzornog odbora trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č 

za 2008. godinu, 
b)  Izvješ ća Uprave o stanju trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č 
b) Temeljnih financijskih izvješ ća trgova čkog društva MIH  d.o.o. Pore č za 2008. 
      godinu društva MIH  d.o.o. Pore č za 2008. godinu 

  Članak 1. 
 Prihva ćaju se temeljna financijska  izvješ ća trgova čkog društva MIH d.o.o. 
Poreč za 2008. godinu  i to : 
 Račun dobiti i  gubitka         - ukupni prihodi                  14.331.989 kn 
                                                  - ukupni  rashodi                 13.788.896 kn  
       - ostvarena dobit          543.093 kn 
 Bilancu na dan 31.12.2008. 
 Sa ukupnom aktivom i pasivom u visini od       5.0 57.995 kn. 
 Temeljna financijska izvješ ća u prilogu su ove Odluke i čine njen sastavni dio. 
     Članak 2. 
 Ostvarene dobit  nakon oporezivanja za 2008. godin u u iznosu od  415.081 kn 
raspore ñuju se u ostale pri čuve Društva. 
     Članak 3. 
 Ova Odluka stupa na snagu  osmog dana od dana obja ve u «Službenim 
novinama Istarske županije»    
   
d) o raspodjeli dijela zadržane dobiti Trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č 
 

Članak 1. 
Dio zadržane dobiti iskazane u bilanci Društva u iz nosu  od 1.168.404 kune 

raspore ñuje se u ostane (nenamjenske) pri čuve Društva 
     Članak 2. 
Ova Odluka stupa na snagu  osmog dana od dana objav e u «Službenim novinama 

Istarske županije»  
 
e) o davanju razrješnice članovima Nadzornog odbora trgova čkog društva MIH d.o.o. 

Poreč 
      
f)  o davanju razrješnice Upravi trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č  

                                                                                                                                                                          
AD - 15  
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a) Prijedlog Odluke o prihva ćanju Izvješ ća Uprave o poslovanju društva 
AZRRI –Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazi n za 2008. godinu i 
davanju razrješnice članu Uprave 

b) Prijedlog Odluke o prihva ćanju Godišnjih financijskih izvješ ća društva 
AZRRI – Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Paz in za 2008. godinu 

c) Prijedlog Odluke o uporabi dobitka financijske g odine 2008. društva 
AZRRI – Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Paz in 

d) Prijedlog Odluke o prihva ćanju Izvješ ća Nadzornog odbora o 
obavljenom nadzoru poslovanja društva AZRRI – Agenc ije za ruralni 
razvoj Istre za 2008. godinu i davanju razrješnice članovima Nadzornog 
odbora 

 
Predlagatelj je Župan Iva Jakovčić, Župan Istarske županije. 

 Pošto nije  bilo potrebe za davanjem uvodnog  obrazloženja, obzirom  da su materijali 
detaljno obrazloženi, a nitko se nije javio za riječ, Predsjednik DINO KOZLEVAC,  zaključuje  
raspravu i daje  pojedinačno na glasovanje  podtočke: 

a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave o poslovanju društva 
AZRRI –Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2008. godinu i 
davanju razrješnice članu Uprave 

b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Godišnjih financijskih izvješća društva 
AZRRI – Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2008. godinu 

c) Prijedlog Odluke o uporabi dobitka financijske godine 2008. društva 
AZRRI – Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin 

d) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora o 
obavljenom nadzoru poslovanja društva AZRRI – Agencije za ruralni 
razvoj Istre za 2008. godinu i davanju razrješnice članovima 
Nadzornog odbora, 

te nakon  glasovanja utvrñuje da je  Skupština s 22 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i 
sa 5 «SUZDRŽANIH»  glasova  donijela, 
 
        O D L U K U  
o prihva ćanju : 

a) Izvješća Uprave o poslovanju društva AZRRI –Agencija za ru ralni razvoj 
Istre d.o.o. Pazin za 2008. godinu i davanju razrje šnice članu Uprave 

b) Godišnjih financijskih izvješ ća društva AZRRI – Agencije za ruralni razvoj 
Istre d.o.o. Pazin za 2008. godinu 

 
      Članak 1. 

 Prihva ćaju se Godišnja financijska izvješ ća  društva AZRRI – Agencija za  
ruralni razvoj Iste d.o.o. Pazin za 2008. godinu i to : 

1.1. Bilanca na dan 31.12.2008. 
- aktiva    4.747.205.00 kn 
- pasiva      4.747.205,00 kn 

1.2. Račun dobiti i gubitka 
- ukupni prihodi     5.513.257,oo kn 
- ukupni  rashodi     5472.203,00 kn 

1.3. Bilješke uz financijska izvješ ća za 2008. godinu 
 

                                                               Članak 2. 
 Ova Odluka stupa na snagu  osmog dana od dana obja ve u «Službenim 
novinama Istarske županije»    
 

c)  o uporabi dobitka financijske godine 2008. druš tva AZRRI – Agencije za 
ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin 
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Članak  1. 
Dobit  financijske godine Društva AZRRI – Agencije za ruralni  razvoj Istre d.o.o. 

Pazin iznosi  7.676,00 kuna i namjenjuju se za  zad ržani dobitak. 
            Članak 2. 

 Ova Odluka stupa na snagu  osmog dana od dana obja ve u «Službenim 
novinama Istarske županije»    
 

d) Izvješ ća Nadzornog odbora o obavljenom nadzoru poslovanja društva 
AZRRI – Agencije za ruralni razvoj Istre za 2008. g odinu i davanju 
razrješnice članovima Nadzornog odbora 

 
AD – 16  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IZBORU  ODBORA ZA STA TUT, 
              POSLOVNIK I UPRAVU 

 
Predlagatelj je Komisija  za izbor i imenovanja. 
Uvodno obrazloženje za ovu i narednu točku dnevnog reda je  dala  DANICA 

MILETIĆ, predsjednica Komisije za izbor i imenovanja. 
 Vijećnici su na klupe dobili zapisnik  Komisije  za izbor i imenovanja. 
 U raspravi je sudjelovao PLINIO  CUCCURIN , u ime Kluba NEZAVISNIH vije ćnika.  

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog  
Rješenja o  izboru Odbora za Statut, Poslovnik i upravu, uvažavajući napomene koje je  dao 
vijećnik Plinio Cuccurin, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 33 glasova «ZA», 
bez glasova  «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
     

 RJEŠENJE 
 

o izboru članova Odbora za Statut, Poslovnik i upravu 
 

          I. 
Za članove Odbora za Statut, Poslovnik i upravu Županijske skupštine Istarske 

županije, izabiru se: 
 

1. Maja Šarić Diković, predsjednica 
2. Zdenko Pliško, potpredsjednik 
3. Marin Grgeta član 
4. Stjepan Mraković, član 
5. Serño Baskijera, član 
6. Zvonimir Čoga, član 
7. Viktor Krapljanov, član 

 
II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 

 
AD – 17 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IZBORU ČLANA KOMISIJE  ZA IZBOR 
               I IMENOVANJE  
 
Predlagač je Komisija za izbor i imenovanja. 
Uvodno obrazloženje je dano u sklopu  prethodne točke dnevnog  reda.  
Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravi i daje na glasanje prijedlog  

Rješenja o izboru  člana Komisije za izbor i imenovanja , te nakon glasovanja  utvrñuje da je  
Skupština sa  24 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH « glasova, 
donijela   

RJEŠENJE 
o izboru člana Komisije za izbor i imenovanja 



 34 

 
I. 

Umjesto preminulog vije ćnika Alena Lakovi ća, za člana Komisije za izbor i imenovanja 
izabire se Nenad Čendak 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a obja vit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 

 
AD – 18 PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU  I IMENOVA NJU 
               MRTVOZORNIKA  NA PODRUČJU  ISTARSKE ŽUPANIJE 

  
 Predlagatelj Komisija za izbor i imenovanja. 
 Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i 
daje na glasanje Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području 
Istarske županije, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 25 glasova «ZA», bez 
glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela  

   
   R J E Š E  N J E 
 

          o razrješenju i imenovanju mrtvozornika n a podru čju Istarske županije 
 
     I 
 Utvrñuje se da su Rješenjem  o imenovanju  mrtvozornika na podru čju Istarske 
županije (Službene novine Istarske županije», br. 6 /99, 4/00) imenovani  doktori 
medicine koji obavljaju  pregled osoba umrli izvan zdravstvene ustanove  (dalje 
mrtvozornici) radi   utvr ñenja  smrti te vremena  i uzroka smrti, odre ñeno je podru čje 
djelovanja  imenovanih mrtvozornika, koordinacija  te nadzor  nad njihovim  radom. 
     II 
 Razrješuje se dužnosti mrtvozornika : 
  
 1. Na podru čju Grada Rovinja i Op ćina  : Bale, Kanfanar i Žminj : 

- Eva Zorijan, dr. med. 
III 

            Imenuje se za mrtvozornika : 
 1. Na podru čju Grada Rovinja i Op ćina : Bale, Kanfanar i  Žminj : 
 - Barbara Karlo – Gergori ć, dr. med. 

Prava i obveze imenovanih  mrtvozornika utvr ñeni  su Rješenjem iz to čke  I 
ovoga rješenja. 

Naknada za rad i troškovi prijevoza mrtvozornika ut vrñeni su Odlukom  o 
naknadi za rad županijskih  mrtvozornika (Službene novine Istarske županije) br. 
12/05). 

    IV 
Ovo Rješenje stupa na snagu  osmog dana od dana obj ave u «Služenim 

novinama Istarske županije». 
 
AD –19  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  RAVNATELJA  
              ŽUPANIJSKE UPRAVE  ZA CESTE ISTARSKE ŽUPANIJE  

 
Predlagatelj  je  Komisija za izbor i imenovanja. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu 

i daje na glasanje Prijedlog  Rješenja o imenovanju ravnatelja Županijske  uprave  za ceste 
Istarske županije, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština  donijela 
 
     R J E Š E N J E  
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o imenovanju ravnatelja Županijske  uprave  za cest e Istarske županije 
 
1. Za ravnatelja  Županijske uprave za ceste Istars ke županije imenuje se  Robi 
    Zgrabli ć 

     2.  Ravnatelj  se imenuje na četiri (4) godine 
2. Ovo Rješenje stupa  na snagu  osam (8) dana od  objave  u «Službenim 
       novinama Istarske županije. 

 
AD – 20 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  ČLANOVA STOŽERA 
              ZAŠTITE I SPAŠAVANJA  ISTARSKE ŽUPANI JE 
  
Predlagatelj  je  Komisija za izbor i imenovanja. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje 

raspravu i daje na glasanje Prijedlog  Rješenja o imenovanju članova Stožera zaštite i 
spašavanja  Istarske županije, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa  32 glasova 
«ZA, bez glasova  «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA»  glasa, donijela  
 
     R J E Š E N J E 
 

 o imenovanju članova Stožera zaštite i spašavanja Istarske župani je. 
 

I  
 
Imenuje se Vedran Grubišić  načelnikom Stožera zaštite i spašavanja Istarske županije. 
                                       

II 
 
Imenuje se Dino Kozlevac zamjenikom načelnika Stožera zaštite i spašavanja Istarske 
županije. 

III 
 
Za članove Stožera zaštite i spašavanja imenuju se: 
 

1. Denis Stipanov  - županijski zapovjednik civilne zaštite 
2. Anñela Počekaj - ravnateljica - Istarski domovi zdravlja 
3. Loris Kozlevac - načelnik  Policijske uprave Istarske 
4. Ines Krajčak  - stručna savjetnica Službe ZiS VZIŽ 
5. Lems Jerin  - ravnatelj - Opća bolnica Pula 
6. Aleksandar Stojanović - ZzJZ IŽ -Pula 
7. Klaudio Karlović - zapovjednik JVP Pula 
8. Darko Dobrović - Hrvatske vode Rijeka 
9. Josip Zidarić - pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj  IŽ 
10. Božidar Mezulić - VZ IŽ Pula 
11. Renato Kalac - pročelnik DUZS - Područni ured Pazin 
12. Renato Peteh  - direktor -  Veterinarska ambulanta Pula    
13. Mladen Nikšić  - HGSS -stanica Pula 
14. Boris Rogić - stručni suradnik Službe zaštite i spašavanja VZ IŽ 
15. Lucio Toffetti  - Lučka kapetanija Pula  

        
IV 

 
Stožer zaštite i spašavanja se ustrojava kao stručno, operativno i koordinativno tijelo koje 
pruža stručnu pomoć i priprema akcije zaštite i spašavanja kojima rukovodi župan, a aktivira 
se kada se proglasi stanje neposredne prijetnje, katastrofe i velike nesreće. 
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V 
 
Pozivanje i aktiviranje Stožera nalaže župan Istarske županije. Članovi Stožera pozivaju se, 
u pravilu, putem nadležnog Županijskog centra 112 ili na način utvrñen Planom zaštite i 
spašavanja Istarske županije. 

VI 
 
Sredstva za rad Stožera osiguravaju se u Proračunu Istarske županije. 
Administrativno - tehničke poslove za Stožer obavlja Upravni odjel za održivi razvoj Istarske 
županije. 

VII 
 
Stupanjem na snagu ovog Rješenja prestaje važiti Rješenje o imenovanju članova 
Zapovjedništva zaštite i spašavanja Istarske županije Klasa: 013-02/08-01/47; Urbroj: 
2163/1-01/4-08-3 od 24. studenog 2008. godine. 
 

VIII 
 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske županije“. 
 

AD - 21 
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju predsjednika Up ravnog 

vijeća Opće bolnice Pula 
b. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovan ju 

predstavnika Istarske županije za članove Upravnog vije ća 
Opće bolnice Pula 

 
Predlagatelj je  Komisija za izbor i imenovanja. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog red  je dala  DANICA MILETIĆ, 

predsjednik Komisija za izbor i imenovanja.. 
Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje na glasanje  podtočku a)  

Prijedlog Rješenja o razrješenju predsjednika Upravnog vijeća Opće bolnice Pula i b) 
Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju predstavnika Istarske županije za 
članove Upravnog vijeća Opće bolnice Pula, te nakon glsovanja utvrñuje da je Skupština sa  
32 glasova «ZA, bez glasova  «PROTIV» i 2 «SUZDRŽANA»  glasa, donijela  
  

A) RJEŠENJE 
 
o razrješenju predsjednika Upravnog vije ća Opće bolnice Pula 

 
1. Marin Brkarić razrješuje se dužnosti predsjednika Upravnog vijeća Opće 

bolnice Pula u svojstvu predstavnika Istarske županije, na osobni zahtjev. 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim 

novinama Istarske županije“. 
 

B) RJEŠENJE 
 
o izmjeni Rješenja o imenovanju predstavnika Istars ke županije za članove 
Upravnog vije ća Opće bolnice Pula 
 

I. 
 U Rješenju o imenovanju predstavnika Istarske županije za članove Upravnog vijeća 
Opće bolnice Pula Klasa:003-02/06-01/06, Urbroj: 2163/1-01/8-06-2 od 14. studenoga 2006. 
godine, kojeg je donijelo Županijsko poglavarstvo Istarske županije,  u točki I. stavku 1. 
podtočka 1. mijenja se i glasi: 
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1. Valerio Drandić – za predsjednika 

 
II. 

 Ostale odredbe Rješenja o imenovanju predstavnika Istarske županije za članove 
Upravnog vijeća Opće bolnice Pula Klasa: 003-02/06-01/06, Urbroj: 2163/1-01/8-06-2 od 14. 
studenoga 2006. godine ostaju neizmijenjene i na snazi. 
 

III. 
 Ovo Rješenje stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim novinama 
Istarske županije“. 

Ovime je iscrpljen dnevni red. 
Predsjednik  DINO KOZLEVAC , zahvaljuje se na radu i najavljujem narednu  

sjednicu Skupštine Istarske županije najvjerojatnije početkom  devetog  mjeseca. 
Zaključuje 2. sjednicu  Skupštine Istarske županije. 
Sjednica je zaključena u   21,00 sat.  

 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                                            PREDSJEDNIK SIŽ : 
 

IVAN KLARIĆ              DINO KOZLEVAC 
 
 
 
 
 
 


